
J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült a Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. április 24-én tartott munkaterv 

szerinti nyílt üléséről (2024/V. ülés) 

 

Az ülés helye: Városháza, 1. sz. tanácskozóterem – Karcag, Kossuth tér 1.  

 

Jelen vannak:  Szepesi Tibor polgármester, Gyurcsek János alpolgármester, Molnár Pál, Dr. 

Kanász-Nagy László, Nagyné László Erzsébet, Dr. Pintér Zoltán, Karcagi-Nagy 

Zoltán, Pánti Ildikó, Andrási András és Lengyel János képviselők 

 

Sári Kovács Szilvia alpolgármester, Rózsa Sándor jegyző, Dr. Czap Enikő aljegyző, 

Szabóné Bóka Réka irodavezető, Dr. Varga Annamária irodavezető, Szabóné Fábián 

Éva humánpolitikai ügyintéző, Nyester Ferenc önkormányzati tanácsadó, Kunné 

Nánási Mónika, a Déryné Kulturális Központ mb. intézményvezetője, Balajtiné Sütő 

Margit, a Madarász Imre Egyesített Óvoda igazgatója, Andrási István, a Nagykun 

Víz- és Csatornamű Kft. ügyvezetője, Andrási Zoltán, a Karcagi „Erőforrás” Kft. 

ügyvezetője, Kovács Péter, a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyei Igazgatóság igazgatója, Fridrik Szilárd, a Magyar Közút Nonprofit Zrt. 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Igazgatósága forgalomtechnikai és kezelői 

osztályvezetője, Dr. Karsai Lajos r. alezredes, kapitányságvezető, Kurucz István az 

ÚT-KURUCZ Kft. ügyvezetője, a Karcagi Hírmondó és a Karcag Televízió 

munkatársai, Magyar Mónika ügykezelő, Bene Julianna szervezési ügyintéző, 

Donkó Gábor informatikus és Kovács Mária szervezési ügyintéző-

jegyzőkönyvvezető. 

 

Távolmaradását bejelentette: Kozma Dániel képviselő 

 

Szepesi Tibor polgármester: Köszöntötte a Képviselő-testület tagjait és valamennyi meghívott 

vendéget. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy 10 képviselő megjelent, az ülés határozatképes, 

azt megnyitotta.  

 

Indítványozta, hogy a Képviselő-testület a kiküldött meghívóban foglaltaknak megfelelően tárgyalja 

meg a napirendeket azzal a változtatással, hogy az alábbi napirend kerüljön felvételre. 

 

20. Javaslat a „Helyi humán fejlesztések” című pályázaton való részvételre 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek további napirendi javaslata?  

 

További napirendi javaslat nem hangzott el.  

 

Szavazásra bocsátotta a pótnapirend felvételét és megkérte, hogy aki a pótnapirend felvételével 

egyetért, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül a 

pótnapirendi pont felvételre került. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a kiegészített napirendet. 
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1. Javaslat Karcag Városi Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 

23/2012. (X. 16.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előadó: Rózsa Sándor jegyző 

 

2. Tájékoztató a település közrend és közbiztonsági helyzetéről  

Előadó: Dr. Karsai Lajos kapitányságvezető 

 

3. Javaslat a rászoruló gyermekek intézményen kívüli ingyenes nyári szünidei étkeztetésének 

időtartamára 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

4. Beszámoló a Madarász Imre Egyesített Óvoda egészséges életmódra neveléséről, 

mozgásfejlesztéséről  

Előadó: Balajtiné Sütő Margit igazgató 

 

5. Tájékoztató a Déryné Kulturális, Turisztikai, Sport Központ és Könyvtárban 2023. évben 

megvalósult pályázati projektekről  

Előadó: Kunné Nánási Mónika mb. intézményvezető 

 

6. Tájékoztató az Akácliget Gyógy- és Strandfürdő szezonnyitó felkészüléséről, várható 

feladatokról 

Előadó: Andrási István ügyvezető 

 

7. Javaslat a Karcag belterület 7277/24. hrsz. ingatlan egy részének Agrosprint Zrt. részére 

történő értékesítéséről szóló 63/2024. (IV.12.) „kt.” sz. határozat módosítására 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

8. Javaslat kártalanítási megállapodás megkötésére a CHLOÉ Solar Kft. által megvalósítani 

kívánt naperőmű beruházással összefüggésben 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

9. Javaslat a Bethlen Gábor Alapkezelő pályázatán való részvételre 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

10. Javaslat „Ifjúságbarát Önkormányzat” pályázaton való részvételre  

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

11. Javaslat „Idősbarát Önkormányzat” pályázaton való részvételre  

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

12. Javaslat a Karcag, külterület 02005/6 hrsz-ú ingatlan haszonbérbe adásáról szóló 30/2022. 

(I.27.) „kt.” sz. határozat módosítására  

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

13. Javaslat Karcag Város Településrendezési eszközeinek 2024. évi 1. módosításához 

kapcsolódó helyi partnerségi egyeztetés és E-TÉR felületen történt partnerségi véleményezés 

lezárására 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 
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14. Javaslat a VOLÁNBUSZ Zrt. 2023. évi autóbusszal végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységről szóló beszámolójának elfogadására 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

15. Javaslat a Karcag, Kisújszállási út 47. szám alatt található 4. számú önkormányzati bérlakás 

pályázat útján történő bérbeadására 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

16. Javaslat a Karcag belterületi 7329 hrsz-ú ingatlan értékesítésére 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

17. Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtására 

Előadó:  Rózsa Sándor jegyző 

Dr. Czap Enikő aljegyző 

Dr. Varga Annamária irodavezető 

 

18. Javaslat a Karcag Város jó tanulója, jó sportolója díj adományozására 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

19. Javaslat a Karcag, Kórház utca 23. 1. em. 5. ajtószám alatti önkormányzati bérlakás 

bérbeadására 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

20. Javaslat a „Helyi humán fejlesztések” című pályázaton való részvételre 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

Szavazásra bocsátotta a teljes napirendet és megkérte a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért, 

az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül a 

napirend egyhangúlag elfogadásra került. 

 

71/2024. (IV. 24.) „kt.” sz. határozat  

a Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2024. április 24-i ülése napirendjének 

elfogadásáról 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. április 24-i, munkaterv szerinti ülésének 

ismertetett napirendjét elfogadja.  

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyeiken  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 

 

Szepesi Tibor polgármester: Javasolta továbbá, hogy a 18. és 19. napirendi pontokat – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló, 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 

46. § (2) bekezdés a) és c) pontja értelmében – zárt ülés keretében tárgyalja meg a Képviselő-testület.  

 

Kérte, hogy aki ezzel egyetért, az kézfeltartással jelezze.  
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A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül, 

egyhangúlag került elfogadásra. 

 

72/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

zárt ülés megtartásáról 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. április 24-i ülésén a 18. és 19. napirendi 

pontokat – a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló, 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) 

bekezdés c) pontja értelmében – zárt ülés keretében tárgyalja meg.  

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyeiken  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 

 

Szepesi Tibor polgármester: Bejelentette, hogy a napirendek megtárgyalása előtt köszöntésekre 

kerül sor. Felkérte Rózsa Sándor jegyző urat, hogy ismertesse a köszöntötteket, ezt követően pedig a 

két képviselő-testületi ülés között történt fontosabb eseményekről adjon tájékoztatást. 

 

Rózsa Sándor jegyző: Tájékoztatta a megjelenteket, hogy 2024. április 18-án Szent György napja, a 

Rendőrség napja alkalmából a Karcagi Rendőrkapitányság ünnepi állománygyűlésén Antal Júlia 

rendőr alezredes asszony, a Karcagi Rendőrkapitányság Közlekedési Osztályának vezetője a Karcag 

Város Közbiztonságáért Díjat vehette át Szepesi Tibor polgármester úrtól. 

 

Az elismeréshez az Önkormányzat nevében gratulált, munkájában további sok sikert és jó egészséget 

kívánt. 

 

Felkérte Antal Júlia rendőr alezredes asszonyt, hogy legyen szíves kifáradni és Polgármester úrtól a 

virágcsokrot átvenni. 

– Antal Júlia köszöntése, virágcsokor átadása – 

 

 

Rózsa Sándor jegyző: Ismertette, hogy 2024. március 8-án került megrendezésre a Mezőgazdasági 

Eszköz- és Gépforgalmazók Országos Szövetsége által szervezett „Legyél Te is agrárgépész! 

Országos és Junior Bajnokság” csapatverseny döntője, melynek a magyar Agrár- és Élettudományi 

Egyetem Tudástranszfer Központja és a Mezőgazdasági Eszköz- és Gépfejlődéstörténeti Múzeum 

adott otthont. 

 

A zsűri a feladatok értékelése után kihirdette az eredményt, melynek értelmében a 2023/2024-es 

Legyél Te is agrárgépész! Országos Bajnokságának első helyezettje a Szentannai Sámuel Református 

Gimnázium, Technikum és Kollégium TraktorÁszok csapata lett.  

 

A csapat tagjai: Berényi Bence, Kis János, Kormos Bence, Pócsi Sándor és Szekér Bence 

 

A csapatot felkészítette: Simon Gyula szakoktató 

 

Az elért eredményhez a Karcag Városi Önkormányzat nevében szívből gratulált és további hasonló 

sikereket kívánt a diákoknak és felkészítőjüknek egyaránt. 

 



5 

Felkérte a TraktorÁszok csapat tagjait, valamint Simon Gyula szakoktatót, legyenek szívesek 

kifáradni és az ajándékokat Polgármester úrtól átvenni. 

 

– köszöntés, ajándékok átadása – 

 

Rózsa Sándor jegyző: Tájékoztatta továbbá a megjelenteket, hogy 2023. novembere és 2024. 

márciusa között került megrendezésre a debreceni Kratochvil Károly Honvéd Középiskola és 

Kollégium szervezésében a Kratochvil 10 Informatika / digitális kultúra verseny, melyen a Szentannai 

Sámuel Református Gimnázium, Technikum és Kollégium „Szentannai Kadétok” csapata 1. 

helyezést ért el.  

 

A csapat tagjai: Balogh Boglárka Nikoletta és Kíró Zsófi Annamária 

A csapat felkészítő tanára: Szabó Sándor, a csapat instruktora: Kun Marianna. 

Az elért eredményhez a Karcag Városi Önkormányzat nevében szívből gratulált és további hasonló 

sikereket kívánt a diákoknak és felkészítőiknek egyaránt. 

 

Felkérte a „Szentannai Kadétok” csapat tagjait, valamint Kun Marianna és Szabó Sándor felkészítő 

pedagógusokat, legyenek szívesek kifáradni és az ajándékokat, illetve a virágcsokrot Polgármester 

úrtól átvenni. 

– köszöntés, ajándékok és a virágcsokor átadása – 

 

Rózsa Sándor jegyző: A két képviselő-testületi ülés között történt fontosabb eseményekről adott 

tájékoztatást. 

 

2024. március 28-án az Alföld Szíve Turisztikai Egyesület tanácskozásán Tiszafüreden Pánti Ildikó 

képviselő asszony vett részt.  

 

2024. április 3-án a Városháza Kántor Sándor termében került megrendezésre a Karcag külterületén, 

a 4. sz. főút mellett létesítendő aszfaltkeverő üzem építésének lakossági tájékoztatója. Az eseményen 

Szepesi Tibor polgármester úr és Dr. Pintér Zoltán képviselő úr vett részt.  

 

2024. április 4-én Németh Szilárd kormánybiztos, országgyűlési képviselő tartott lakossági fórumot 

a Déryné Kulturális Központban. A fórumon Szepesi Tibor polgármester úr, Gyurcsek János 

alpolgármester úr, Dr. Kanász-Nagy László, Nagyné László Erzsébet és Pánti Ildikó képviselők 

vettek részt. 

 

2024. április 5-én a Rákbetegek Országos Szervezete Karcagi Klubja, a “MINDIG VAN REMÉNY” 

Daganatos Betegekért Alapítvány és a Karcagi Kátai Gábor Kórház Egészségfejlesztési Iroda - Lelki 

Egészség Központ szervezésében került megrendezésre a „Méltóság Mezeje” elnevezésű program 

tavaszi rendezvénye, ahol a résztvevők a Déryné Kulturális Központ mellett ősszel elültetett, a 

remény nemzetközi jelképét, a nárciszokat leszedték és átadták az Idősek Otthona Varró utcai 

telephelyének gondozottjai részére. Az eseményen Szepesi Tibor polgármester úr mondott köszöntőt. 

Az eseményen Molnár Pál és Pánti Ildikó képviselők voltak jelen. 

 

2024. április 6-án a Szentannai Sámuel Református Gimnázium és Technikum adott otthont a   Kátai 

Gábor Alapítvány Jótékonysági Estjének. Az Alapítvány az est bevételét ezúttal is a Karcagi Kátai 

Gábor Kórház biztonságos betegellátásához szükséges nagy értékű eszközök beszerzésére fordítja. A 

rendezvényen köszöntőt mondott Szepesi Tibor polgármester úr és Nagyné László Erzsébet képviselő 

asszony. A jótékonysági esten Sári Kovács Szilvia alpolgármester asszony és Karcagi-Nagy Zoltán 

képviselő úr vett részt. 
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2024. április 7-én Karcag adott otthont a leány kosárlabda U12-es Vármegyei Válogatottak 2024. 

évi Tornájának. A Sportcsarnokban rendezett tornán Bács-Kiskun, Borsod-Abaúj-Zemplén, Baranya 

és Jász-Nagykun-Szolnok vármegye legjobbjai mérték össze tudásukat. A torna eredményhirdetésén 

Szepesi Tibor polgármester úr adta át a díjakat.  

 

2024. április 9-én a polgármester előtt letették esküjüket a Helyi Választási Bizottság tagjai és 

póttagjai.  

 

Szintén április 9-én vette kezdetét a Szent Pál Marista Általános Iskola „Cigány hét” elnevezésű 

programsorozata, melynek keretében digitális vetélkedőn, sport fesztiválon, szépíró versenyen, 

betűző versenyen, cigány tészta készítő versenyen, népismereti generációs vetélkedőn mérték össze 

tudásukat az iskola tanulói. A rendezvénysorozat programjain Nagyné László Erzsébet képviselő 

asszony vett részt. 

 

2024. április 10-én bemutatkozott a Karcag Cycling országúti kerékpáros csapat a Karcag Kincse 

Művészeti és Konferencia Központban. A csapat tagjait - Solymosi Márton, Nagy Bendegúz, Hrenkó 

Norbert, Filutás Viktor, Oláh Zsombor, Túri Dániel, Móré-Gosselin Olivér, Pisók Zalán, Kárpáti 

Bálint - Pisók István szakosztályvezető és Stubán Ferenc csapatvezető mutatta be. A rendezvényen 

köszöntőt mondott Szepesi Tibor polgármester úr. A rendezvényen Sári Kovács Szilvia 

alpolgármester asszony és Molnár Pál képviselő úr vett részt. 

 

2024. április 11-én Pánti Ildikó képviselő asszony vett részt a Városi Csokonai Könyvtárban 

megrendezett, „Amit a szívedbe rejtesz” című költészet napi verses délutánon. 

 

2024. április 12-én az Akácliget Fürdő Uszodájában került megrendezésre a Gyógytestnevelésre járó 

tanulók IV. Úszóversenye, ahol Pánti Ildikó képviselő asszony volt jelen az Önkormányzat 

képviseletében. 

 

Ugyancsak április 12-én a berekfürdői Bod László Művelődési Házban, Dr. Forisek Péter, a 

Debreceni Egyetem Történelmi Intézetének ókortörténésze tartott előadást A Római-Birodalom 

határvédelme témakörben. Az előadáson Dr. Pintér Zoltán képviselő úr vett részt. 

 

2024. április 13-án a Déryné Kulturális Központban került megrendezésre a A Karcagi Szakképzési 

Centrum Varró István Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium “SZAKI 2000” Alapítványának 

Szak-Ma jótékonysági bálja. Az Alapítvány az est bevételét az iskolai tanműhely 

eszközállományának fejlesztésére, diákprogramok megsegítésére, az intézményi tornaterem 

padlózatának felújítására fordítja. A bálon köszöntőt mondott Szepesi Tibor polgármester úr, jelen 

voltak Karcagi-Nagy Zoltán, Nagyné László Erzsébet és Pánti Ildikó képviselők. 

 

2024. április 15-én a négy számjegyű alsóbbrendű utakon és a településeken megnövekedett 

teherautó forgalom miatti közúti súlykorlátozás lehetőségéről és szükségességéről került sor 

egyeztetésre a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Kormányhivatal, a Magyar Közút Nonprofit Zrt. 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Igazgatósága és a Rendőrség képviselőinek, valamint a térség 

polgármestereinek részvételével. Az egyeztetésen Szepesi Tibor polgármester úr vett részt.  

 

Ugyancsak április 15-én a Rónai Malomban Sztancsik József fafaragó Földközelben - Rögök között 

című kiállítását Szepesi Tibor polgármester úr nyitotta meg. Az eseményen Sári Kovács Szilvia 

alpolgármester asszony, Pánti Ildikó és Dr. Pintér Zoltán képviselők vettek részt. 
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2024. április 16. és 22. között került megrendezésre a Madarász Imre Egyesített Óvoda 

Óvodapedagógiai napok rendezvénysorozata. A Táncsics körúti Óvoda „Kunok útját járva” című 

programján Sári Kovács Szilvia alpolgármester asszony és Molnár Pál képviselő úr vett részt, a 

Déryné Kulturális Központban megrendezett „Játszd újra” kreatív alkotó kiállítást Karcagi–Nagy 

Zoltán képviselő úr nyitotta meg. A rendezvényen Szepesi Tibor polgármester úr, Sári Kovács Szilvia 

alpolgármester asszony, Molnár Pál és Dr. Pintér Zoltán képviselő urak voltak jelen. A Városi 

Csokonai Könyvtárban a „Túl az Óperencián!” című mesedélelőttön Sári Kovács Szilvia 

alpolgármester asszony és Pánti Ildikó képviselő asszony vett részt.  

 

2024. április 18-án Szepesi Tibor polgármester úr a Weld-Impex Kft. ügyvezetőjének meghívására 

üzemlátogatáson vett részt, ahol a Kft-nél történt fejlesztéseket, működésüket és terveiket mutatták 

be. 

 

2024. április 19-én és 20-án Szolnokon, az Aba Novák Kulturális Központ és a Tourinform Szolnok 

Iroda szervezésében került megrendezésre a 25. Szolnoki Utazás és Szabadidő Kiállítás a Hild téren, 

ahol városunk is bemutatkozott. A megnyitón Szepesi Tibor polgármester úr vett részt. 

 

2024. április 20-án a Lovagi Udvarban tartotta 2023. évi működésének beszámoló taggyűlését a 

Karcagi Nyugdíjas Barátok Egyesülete, ahol Szepesi Tibor polgármester úr köszöntötte az egyesület 

tagjait. Az eseményen Pánti Ildikó képviselő asszony vett részt. 

 

Ugyancsak április 20-án a Városi Sportcsarnokban került megrendezésre az U12 Kelet-

Magyarországi Leány Jamboree kosárlabda torna. A torna eredményhirdetésén a díjakat Szepesi 

Tibor polgármester úr adta át. 

 

2024. április 21-én a Lovagi Udvarban tartotta 2023. éves tevékenységéről beszámoló Közgyűlését 

a Kunszövetség Egyesület. A közgyűlésen Szepesi Tibor polgármester úr, Sári Kovács Szilvia 

alpolgármester asszony és Dr. Pintér Zoltán képviselő úr volt jelen. 

 

2024. április 23-án a Karcagi Erkel Ferenc Alapfokú Művészeti Iskolában a Jász-Nagykun-Szolnok 

és Pest vármegye művészeti iskoláinak részvételével megrendezett Vármegyei Vonós Versenyt 

Szepesi Tibor polgármester úr nyitotta meg és közreműködött a díjátadásban. Eseményen Sári Kovács 

Szilvia alpolgármester asszony és Pánti Ildikó képviselő asszony vett részt. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Jegyző úr közreműködését és elmondta, hogy látható, 

mennyire tartalmas volt az elmúlt időszak, mint ahogy a következő időszak is legalább ennyire 

tartalmasnak ígérkezik. 

 

Tájékoztatta a megjelenteket, hogy 2001 óta minden évben április 16-án tartják a holokauszt 

magyarországi áldozatainak emléknapját arra emlékezve, hogy 1944-ben ezen a napon kezdődött a 

hazai zsidóság gettóba zárása. 

 

Kérem, hogy egy perces néma felállással adózzunk a magyarországi és a karcagi áldozatok 

emlékének. 

– 1 perces néma tiszteletadás – 

 

Szepesi Tibor polgármester: Tájékoztatta a megjelenteket, hogy a 2024. januári képviselő-testületi 

ülésre meghívást kapott a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Igazgatója, aki a Képviselő-testület által feltett kérdésekre válaszolt. Akkor megfogalmazódott, hogy 

van egy olyan kereszteződés Karcag város belterületén, amellyel kapcsolatban mindenképpen 
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szükséges valamilyen beavatkozás, hogy egy biztonságosabb közlekedést lehessen kialakítani. Akkor 

megkérték Igazgató urat és munkatársait, hogy próbáljon olyan terveket, lehetőségeket a Képviselő-

testület elé felvázolni, amely ezzel foglalkozik és ennek a kereszteződésnek a biztonságosabbá tételét 

hivatott a jövőben szolgálni. Ennek az átépítésnek többek között olyan aktualitása van egyrészt, hogy 

azóta is történt ott baleset, másrészt várhatóan olyan forráslehetőség jelenik meg, amely ennek a 

kereszteződésnek a forgalmát biztonságosabb irányba tudja terelni.  

Köszöntötte Kovács Péter igazgató és Fridrik Szilárd fejlesztési és felújítási osztályvezető urakat a 

Magyar Közút Nonprofit Zrt. Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Igazgatósága képviseletében, akik 

a Madarasi út és a Kálvin utca kereszteződéséről, annak biztonságosabbá tételének lehetőségéről 

tudnak tájékoztatást adni a napirendek megtárgyalása előtt. Kovács Péter igazgató úrnak, illetve 

Fridrik Szilárd osztályvezető úrnak adta meg a szót. 

 

Kovács Péter igazgató – Magyar Közút Nonprofit Zrt Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Igazgatóság: Megköszönte a lehetőséget és az előadás előtt elmondta, hogy a legutóbb ígéretet tett 

arra, hogy egy korábban elkészült munkát mutatnak be a Képviselő-testület részére, hogy milyen 

megoldási javaslat valósulhatna meg a Madarasi út és a Kálvin utca csomópontjában. Ezt az előadást, 

ennek a részleteit fogja bemutatni Osztályvezető úr. Kiegészítésként hozzátette, amennyiben ezt a 

Képviselő-testület is támogatja, akkor tervbe kell venni további lépések megtételét, ami azt jelenti, 

hogy ezt a tervet tovább fejlesztenék, engedélyezési eljárásra bocsátanák és ha mindenféle támogatás 

rendelkezésre áll, akkor azt követően nem kizárt egy adott esetben való megvalósítás sem. Átadta 

Fridrik Szilárd osztályvezető úrnak a szót.  

 

Fridrik Szilárd forgalmtechnikai és kezelői osztályvezető – Magyar Közút Nonprofit Zrt Jász-

Nagykun-Szolnok Vármegyei Igazgatóság: Köszöntötte a Képviselő-testület tagjait és a 

jelenlévőket. Prezentáció keretében mutatta be a Karcag, Madarasi út és Kálvin utca csomópontjával 

kapcsolatos megoldási javaslatot. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Osztályvezető úr prezentációját és bejelentette, hogy az 

előadással kapcsolatos kérdések feltevésére van lehetőség.  

Megjegyezte, hogy mivel 2013-as forgalomszámlálási adatok szerepeltek a prezentációban, azok 

vélhetően változtak. Andrási András képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Andrási András képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában 

örömét fejezte ki, hogy vannak lépések a kérdésben. Megjegyezte, hogy nem olyan régen volt egy 

újabb baleset a kereszteződésben. Reményét fejezte ki, hogy viszonylag gyorsan meg is valósul ez a 

projekt, és ezzel kapcsolatban megkérdezte, hogy a tervezéssel elinduló forrásteremtési folyamat 

körülbelül mennyi időt vesz igénybe. A tájékoztatóban feltételes módban hangzott el a megvalósulás 

ezért azt kérte, hogy határozzanak meg időpontot, hogy kb. mikorra várható a beruházás 

megvalósulása. Javasolta, hogy jelöljenek meg egy belátható fix időpontot. Elmondta továbbá, hogy 

az elhangzottak alapján teljesen egyértelmű, hogy minden szempontból a legjobb és legpraktikusabb 

megoldás a mini körforgalom megvalósítása. A körforgalom előnyeit megtapasztalta a város 

lakossága a Madarasi úton a benzinkútnál, tehát valóban forgalomkezelési szempontból egy jóval 

praktikusabb megoldás, mint a lámpás vagy akár a szűkített leállósávos megoldások. Hozzátette, hogy 

ennek a témának a lezárását követően még néhány kérdést szeretne feltenni. Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy van-e 

további kérdése valakinek. Megjegyezte, hogy Andrási képviselő úrnak elég provokatív volt a 

kérdése, hiszen ő is tudja a választ. Hozzátette, viszonylag egyszerűen meg lehet válaszolni, ilyen 

közel még soha nem álltak a megvalósításhoz, merthogy elkezdték. Minden egyes folyamat azzal 

kezdődik, hogy meg kell tervezni, azt a tervezési folyamatot végig kell vinni, engedélyeztetni kell, 
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utána lehet forrást találni hozzá. Képviselő úr is tudja, hogy ez nem egy rövid idő és kiszámíthatatlan. 

Véleménye szerint az a legfontosabb, hogy elkezdődött ez a folyamat és a Képviselő-testület 

elkötelezett amellett, hogy biztonságosabbá tudják tenni ezt a kereszteződést. Erre pontos dátumot 

nem lehet mondani, a legfontosabb az, hogy elkezdődött és minél hamarabb készüljön el. Véleménye 

szerint Igazgató úr is meg tudja ezt erősíteni és látva a forgalomszámlálási adatokat, amelyet 

kiegészítenek a mostani adatokkal, megfelelően alá lehet támasztani az indokoltságát ennek a 

körforgalomnak. Hangsúlyozta, hogy eljutottak odáig, hogy szükséges és meg kell valósítani. 

Reményét fejezte ki, hogy Képviselő úr is belátja azt, hogy nem a jelzőlámpás megoldás a fontos, 

amelyet eddig ők is támogattak, hanem egy sokkal jobb és praktikusabb körforgalom kialakítása 

ebben a kereszteződésben. Arra is felhívta a figyelmet, hogy a 4-es számú főközlekedési út építésével, 

illetve az elkerülő szakasz építésével megváltozik majd a forgalom a városban, vélhetően más lesz 

ennek a csomópontnak is a jelentősége és a forgalom számlálási adata, de mindenképpen 

foglalkozniuk kell ezzel az üggyel, mert véleménye szerint hosszú távon ez a város biztonságosabbá 

tételének egy fontos csomópontja. Kovács Péter igazgató úrnak adta meg a szót. 

 

Kovács Péter igazgató – Magyar Közút Nonprofit Zrt Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Igazgatóság: Megköszönte a szót és röviden reagált az elhangzottakra. Kiegészítésként elmondta, 

hogy azért 2013-as adatok lettek bemutatva, mert ez egy 2013-ban készült diplomamunka. Ez a 

diplomamunka a kezébe került és amikor legutóbb Karcagon járt, akkor úgy ítélte meg, hogy ez a 

munka elég jól kidolgozott. Ez egy abszolút magyar közutas kezdeményezés, ezt úgy próbálnák 

megvalósítani tervszinten, hogy a tervek rendelkezésre álljanak. Természetesen kidolgoznák ezt a 

csomópontot engedélyezési terv szintűre, ehhez van tervezői jogosultsága, ezért aláírná, így lenne az 

egész engedélyezési eljárás lefolytatva. Kiemelte, hogy egy ilyen csomópontot kiviteli tervig vinni 

közbeszerzéssel és mindennel együtt több 10 millió Ft lenne. Ezt most megcsinálják, a saját 

munkaórákból és egyebekből ki fog jönni és hozzátette, hogy ez egy nagy lehetőség a városnak. 

Megjegyezte, hogy mini körforgalomnak nem nevezné, mert kétségkívül nem olyan nagy, de nem is 

annyira kicsi. Éppen ezért egy picit még bizonytalanok, a járhatósági vizsgálatokat el kell végezni, 

mert valószínűleg megváltozik, majd a jövőben a forgalomnak az aránya, de mindenképp olyan 

beavatkozást és olyan kialakítást kell megvalósítani, ami a mostani és a jövőbeni forgalmi igényeket 

is ki tudja elégíteni, ezt még vizsgálják. Megemlítette, hogy az útépítési, forgalomtechnikai részre 

vonatkozóan van jogosultságuk, ezt ki is tudják dolgozni, de mivel lakott területen belüli szakaszról 

van szó, tele van közművel, a közművek kiváltására vonatkozóan viszont nincsen tervezői 

jogosultságuk. Ez önmagában problémát fog jelenteni, de erre is lehet megoldást találni. Javaslatot 

tett arra vonatkozóan, ha a Képviselő-testület támogatja és azt mondja, hogy foglalkozzanak az 

üggyel, akkor saját hatáskörben megvizsgálják a járhatóságot, megnézik, hogy milyen munkarészek 

kellenek még ahhoz, hogy az engedélyeztethető legyen és gyakorlatilag az lesz a cél erre az évre, 

hogy lehetőség szerint az engedélyezési eljárást lefolytassák. Ehhez pénz kell, mert ugyan az 

engedélyezési díjak nem olyan magasak, de azt is elő kell teremteni. Véleménye szerint a Magyar 

Közút Nonprofit Zrt. erre nyitott lesz és talán ekkora forrást tudnak erre biztosítani, de ezt is meg kell 

vizsgálni. Hozzátette, hogy most azért mutatták be a tervet, hogy támogatást kapjanak a Képviselő-

testülettől és elkezdődjön a folyamat. Azt nem tudja garantálni, hogy 2 év múlva megvalósul ez a 

körforgalom, csak azt tudja megerősíteni, hogy elkezdődik a folyamat és megpróbálják év végére az 

engedélyt megszerezni. Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Igazgató úr kiegészítését és megkérdezte, hogy további 

kérdése van-e valakinek. Molnár Pál képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Pál képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában 

elmondta, hogy ez a körforgalom 2 választókörzetnek a határán található, az egyik az 1. számú 

választókörzet, a másik pedig a 4. választókörzet. Hozzátette, hogy megnyugvás lenne, ha ez a 
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probléma megoldódna és reményét fejezte ki, hogy elkészülnek a tényleges tervek. Megkérdezte, 

hogy ez a körforgalom a városképet, a város park és épület részeit, szobrait mennyire fogja esetleg 

érinteni? Megvalósítható nagyobb, az épületeket szobrokat érintő építési beruházások nélkül? 

Elmondta továbbá, hogy mindenképpen támogatják, ha ezek a kritériumok érvényesülni fognak és 

megköszönte, hogy a Képviselő-testület foglalkozik ezzel a problémával. Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és Fridrik Szilárd 

osztályvezető úrnak adta meg a szót. 

 

Fridrik Szilárd forgalmtechnikai és kezelői osztályvezető – Magyar Közút Nonprofit Zrt Jász-

Nagykun-Szolnok Vármegyei Igazgatóság: Megköszönte a szót és elmondta, hogy a helyszínrajzon 

szemléltette az épületek helyzetét és hozzátette, hogy az épületekkel kapcsolatban nem szükséges 

beavatkozás, egyedül a Petőfi szobor áthelyezése mindenféleképpen szükséges lenne a körforgalom 

megépítése esetén. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Osztályvezető úr hozzászólását és elmondta, hogy 

előzetesen egyeztettek Igazgató úrral és Osztályvezető úrral és a parknak egy részét valamilyen 

szinten érinti a beruházás és az országzászló, valamint a Petőfi szobor az, amely esetleg érintett lehet. 

Javasolta, hogy a végleges tervezést meg kell várni, mert akár lehet, hogy a közműkiváltásokkal 

elképzelhető, hogy sokkal nagyobb területet fog érinteni az esetleges beruházás. Megkérdezte, hogy 

további kérdése van-e valakinek. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: A Kovács Péter igazgató úr által elmondottak alapján egy ügyrendi 

javaslattal élt és javasolta, hogy a Képviselő-testület támogassa annak a lehetőségét, hogy a Magyar 

Közút Nonprofit Zrt. Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Igazgatósága terv szintre emelje a 

bemutatott és nagyon jól kidolgozott szakdolgozatot.  

 

Kérte, hogy aki elfogadja és támogatja a lehetőséget, illetve a javaslatot, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag támogatta a javaslatot és a beruházás terveinek elkészítését. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Igazgató úrnak és Osztályvezető úrnak, hogy elhozták 

és bemutatták a tervezetet és reményét fejezte ki, hogy év végéig el fognak jutni oda, hogy következő 

alkalommal már esetlegesen terv szinten tudnak beszélni a körforgalomról. 

 

Bejelentette, hogy megragadva az alkalmat, hogy körükben köszönthetik a Magyar Közút Nonprofit 

Zrt. képviselőit, akár a Magyar Közút Nonprofit Zrt. irányába, akár pedig más irányba napirend előtti 

kérdések feltevésére van lehetőség. Megkérdezte, hogy van-e valakinek napirend előtti kérdése. 

Andrási András képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Andrási András képviselő: Megköszönte ismét a szót és elmondta, hogy a körforgalom nagyon 

fontos lesz a városnak a közlekedők biztonsága szempontjából, ha majd megvalósul és maximálisan 

támogatják. Ugyanakkor a Közútnak van ezenkívül még jó néhány útja a városban, amelyekkel egyre 

több probléma van. A Dózsa György út főtérhez közvetlen közeli szakaszát, illetve az egész Dózsa 

György utat említette meg, amely nagyon rossz állapotban van. Megjegyezte, hogy utoljára 15-20 

évvel ezelőtt láttak hasonló utakat Romániában és véleménye szerint ezt sürgősen meg kellene oldani. 

Hozzátette, hogy ugyanennek az útnak további szakasza egy külső településrészt, Tilalmast érinti és 
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nagyon fontos, hogy annak a településrésznek a megközelítése is jó legyen. Odáig jelenleg nagyon 

rossz állapotú az út, a buszközlekedés is naponta gyakorlatilag egyszer valósul meg oda-vissza.  

A Kisújszállási úttal kapcsolatban elmondta, hogy szépen felújított útszakasz, de a széle sok helyen 

leszakad és ezzel balesetveszélyessé válik. Jelentős szakaszokon látható a leszakadás, a padka és az 

út belső része több helyen javításra szorul és jó lenne, ha minél előbb ez javításra kerülne. Elmondta 

továbbá, hogy a Püspökladányi úton szintén hasonló jelenség van több kanyar szakasznál, illetve a 

Penny Market felé haladva a Szivárvány utca kereszteződésénél. Ott erőteljes leszakadás van a jobb 

oldalban, amely egyre mélyebb és aminek gyakorlatilag az a következménye, ha a városból kifelé 

haladó személygépjármű azt ki akarja kerülni, egy szemből érkező autóval nagyon könnyen 

összeütközhet, ezért kérte, hogy javítsák ki minél hamarabb.  

Megjegyezte, hogy többször jelezte már a postai kereszteződést, amely szintén a Magyar Közút 

Nonprofit Zrt.-hez tartozik, hogy a gyalogos-átkelőhelynél már olyan mértékű az út meghibásodása, 

hogy adott esetben egy mozgáskorlátozott ember a járművével nehezen tud átmenni. Hozzátette, hogy 

meg lehet tekinteni esetleg a képviselő-testületi ülés után, áll benne a víz, tehát már olyan mértékű az 

út süllyedése és hibája, hogy véleménye szerint nem tűr halasztást a helyreállítása.  

Elmondta továbbá, hogy a Vasút utcának szintén van egy Magyar Közút Nonprofit Zrt.-hez tartozó 

szakasza, amelyeknek az állapota nagyon rossz rengeteg kátyúval, rengeteg hibával és véleménye 

szerint azt is rendbe kellene tenni. Hozzátette, megérti, hogy megnövekedett a teherforgalom, de 

akkor is helyre kell állítani, mert ezeknek az utaknak folyamatosan romlani fog az állapota.  

A Gyarmati út állapotával kapcsolatban elmondta, hogy a bekötő szakasz egyre rosszabb, ott is 

nagyon sok a kátyú, nagyon sok az útpadka irányú leszakadás, ezeket is ki kellene minél előbb javítani. 

Megjegyezte, ha viszonylag gyorsan nem kerül sor ezekre a javításokra és esetleg még egy év eltelik, 

a következő tél ezeket az utakat olyan szintén fogja járhatatlanná tenni, hogy a város lakossága és az 

itt közlekedők nagyon megfogják sínyleni. Tudja, hogy vannak anyagi korlátai a Magyar Közút 

Nonprofit Zrt.-nek és hogyan juthatnak forrásokhoz, de akkor is szóvá kell tenni, hogy ezek az 

útszakaszok sürgősen és minél hamarabb javításra kerüljenek. Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és Kovács Péter igazgató 

úrnak adta meg a szót. 

 

Kovács Péter igazgató – Magyar Közút Nonprofit Zrt. Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Igazgatóság: Megköszönte a szót és a feltett kérdéseket, amelyekre 2 részletben válaszolt. Elsőként 

a Dózsa György úttal kapcsolatban elmondta, hogy az elmúlt alkalommal is volt szó a Dózsa György 

út felújításáról, amely benne van a TOP Pluszos programban. Tudomása szerint a Vármegyei 

Közgyűlés részéről támogatott a projekt, viszont a támogató döntés egyelőre még a társasághoz nem 

érkezett meg. A támogatói döntés beérkezését követően támogatási szerződést kell kötni a forrást 

adóval és azt követően gyakorlatilag elindulhat a Dózsa György útnak a tervezése, ami 1,7 km 

hosszúságban van benne a csomagban. Ha elkészülnek a tervek, utána lehet a kivitelezésre vonatkozó 

közbeszerzést lefolytatni, és csak utána lehet ezt a szakaszt megvalósítani. Hangsúlyozta, hogy ez 

arra az 1,7 km-re vonatkozik, ami most jelenleg a projektben szerepel. Elmondta, hogy járt 

Tilalmason, amikor azt az utat felmérték és bevették a projektbe, így nagyjából ismeri a környezetét. 

A többi említett úttal kapcsolatban elmondta, hogy tisztában vannak az utak állapotával és nemcsak 

Karcagon, hanem vármegyei szinten. Hozzátette, hogy a forrásaik, ahogy Képviselő úr is mondta 

korlátozottak. Amit tudnak mindent megtesznek, mint ahogy most is próbálták azt bemutatni, hogy 

tényleg gondolkodnak azon, hogyan tudnak a lehető legköltséghatékonyabban valamilyen eredményt 

elérni. Hozzátette, azon dolgoznak, hogy az utak lehetőség szerint közlekedhetők legyenek és a 

közlekedésbiztonságot ne zavarják. Megemlítette, hogy a 19 vármegyéből Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyében volt a legtöbb kátyúzás elvégezve 2023-ban, és véleménye szerint ez is azt igazolja, 

hogy amit tudnak, azt megtesznek. Pozitívumként értékelte, amelyről legutóbb nem beszélt, hogy a 

4-es számú főúton is tudtak közel 1 kilométeren beavatkozni saját géplánccal, a M4-es út szállító 
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útjához kapcsolódóan az egyik ívben szintén végeztek útfelújítást szintén saját géplánccal, amellyel 

2022. májusa óta 30.000 tonna aszfaltot dolgoztak be kb. 30 kilométer hosszúságban. Reményét 

fejezte ki, hogy a jövőben ezt tovább tudják folytatni, lesznek olyan források, amelyek ezt lehetővé 

teszik, és adott esetben Karcagon vagy annak a környezetében tudnak ilyen beavatkozásokat végezni.  

Gyalogosátkelőhelyek és burkolatjelek vonatkozásában elmondta, hogy voltak elmaradásaik a tavalyi 

évben, próbálják ezeket mind pótolni, az idei évben már el is indították a burkolatjel festési 

programukat külső vállalkozó bevonásával, de próbálják a cégnél lévő saját gépeiket is bevetni. 

Hozzátette, tudja, hogy a gyalogosátkelőhelyek felfestése nagyon fontos és nélkülözhetetlen, de 

fontos az is, hogy legyen egy terelővonal, egy záróvonal vagy felálló hely is bizonyos helyeken. 

Összefoglalva hangsúlyozta, hogy mindent megtesznek maximálisan, ahogy eddig is, úgy a jövőben 

is, és reményét fejezte ki, hogy mindenki megelégedésére fognak a jövőben is tevékenykedni. 

Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Igazgató úr válaszát és hozzátette, hogy Andrási 

képviselő úr kampánybeszédében elsősorban a negatív dolgokat emelte ki, de fontosnak tartja, hogy 

ne hallgassák el azokat a pozitív dolgokat sem, amelyeket a Magyar Közút Nonprofit Zrt. végez, 

hiszen nemcsak a mostani előadás, hanem az a forgalomtechnikai odafigyelés is, amellyel a 

különböző beruházásaik kapcsán fordulnak a Magyar Közút Nonprofit Zrt.-hez, mindig megkapják a 

megfelelő segítséget a tervezésekkel kapcsolatban is. Hozzátette, hogy több helyen útpadka szélesítés 

és javítás történt, hiszen a Kisújszállási út vonatkozásában Futó Imre utca és a Forint utca 

kereszteződésében az útpadka javításra került és azt az ígéretet kapták, hogy ez folytatódik tovább 

többek között azokban az útszakaszokon is, amelyet Képviselő úr említett. A Dózsa György úttal 

kapcsolatban is megjegyezte, hogy nyitott kapukat döngetett Képviselő úr, hiszen több éve 

folyamatban van és a Vármegyei Közgyűlés támogatásáról biztosította a TOP Pluszos pályázatot, 

tehát ahogyan Igazgató úr is mondta, hogyha ez a támogatási döntés megérkezik, akkor a Magyar 

Közút Nonprofit Zrt. Vármegyei Igazgatósága megkezdheti a Dózsa György út felújításának 

előkészítését 1700 méter hosszban, amely a Kossuth tértől egészen a város tábláig fog tartani. 

Reményét fejezte ki, ahogyan előzetesen egyeztettek erről, hogy még ebben az évben ez meg fog 

valósulni. Kihangsúlyozta, hogy egy olyan programot dolgoz ki a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Jász-

Nagykun-Szolnok Vármegyei Igazgatósága, amely egyedülálló az országban, hiszen a 20 tonnás 

gépjárművek városból való kitiltását fogja megcélozni és nemcsak a városból, hanem a térségből is, 

hiszen nemcsak Karcagról van szó, hanem nagyon sok környező településről is. Hozzátette, hogy 

ezzel kapcsolatban elkezdődtek és nagyon előrehaladottak az egyeztetések és ez egy többirányú 

egyeztetés, hiszen nemcsak a Magyar Közút Nonprofit Zrt, hanem a Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyei Rendőr-főkapitányság is részt vesz ebben az együttműködésben és a Polgárőrség, illetve 

a Közterület-felügyelet is bekapcsolódik. Ehhez a városi kamerarendszert is igénybe kell majd venni, 

de hangsúlyozta, hogy ez azt szolgálja, hogy biztonságos és egy kicsit a teherforgalomtól mentesebb 

legyen a város közlekedése és ezt a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Igazgatóságának köszönhetik. Megköszönte a jó együttműködést Igazgató úrnak és munkatársainak 

és reményét fejezte ki, hogy ez így fog folytatódni és jó munkát kívánt.  

 

Megkérdezte, hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek. Lengyel János képviselő úrnak 

adta meg a szót. 

 

Lengyel János képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a jelenlévőket. Elmondta, hogy nem 

fog meglepetést okozni, hiszen már hónapok óta ugyanazzal a témával kezdi a felszólalásait. 

Ismételten kérte, hogy ne engedjék Karcagra a gumiégetőt, amit sajnos már hónapok óta ide 

szeretnének engedni.  Már területet is átminősítettek és folyamatosan megágyaznak ennek az ártalmas 

gyárnak. Ismételten kérte, hogy ne legyen Karcagon ez a gumiégető, mert 20.000 tonna gumi az, amit 

itt akarnak megsemmisíteni és ez nagyon veszélyes a karcagi lakosságra. Hozzátette, hogy már 
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többször elmondta, vigyék máshová, nem kérnek ebből a mérgező ipari létesítményből. Örömét 

fejezte ki, hogy jelen vannak a Magyar Közút Nonprofit Zrt. képviselői, mert eddig nem tettek 

említést a Gyarmati út és a 4-es számú főút kereszteződéséről. Megjegyezte, hogy sajnos ez a 

legveszélyesebb kereszteződés és másfél-két évvel ezelőtt Polgármester úr megígérte, hogy 

valamilyen biztonságtechnikai eszköz lesz elhelyezve, de sajnos egy kapavágás sem történt. Egy 

ezzel kapcsolatos, a most bemutatott tervhez hasonló tervet nagyon szívesen látnának, mert azóta 

nagyon sok baleset történt. Megkérdezte, hogy lesz-e terv ezzel kapcsolatban és jelenleg hol tart ez a 

folyamat. Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és kérdésének első részére 

válaszolva elmondta, hogy Képviselő úr valóban többször elmondta ezt a kérdést, amire többször 

választ is kapott. Hozzátette, hogy most is ugyanazt tudja elmondani, hogy az eljárás folyamatban 

van és kérte, hogy várják meg az eljárás végét. Az Önkormányzat kérte a különböző vizsgálatok 

elvégzését és amikor ezek a vizsgálatok elvégzésre kerülnek, akkor fog az Önkormányzat ebben 

további döntést hozni. Ha Képviselő úr a jövő hónapban fogja megkérdezni még a választás előtt 

akkor is ugyan ezt fogja elmondani, mert még várják az eljárás végét. A Gyarmati úttal kapcsolatos 

kérdés megválaszolására Kovács Péter igazgató úrnak adta meg a szót. 

 

Kovács Péter igazgató – Magyar Közút Nonprofit Zrt. Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Igazgatóság: Megköszönte a szót és ismét köszöntötte a megjelenteket. Válaszában elmondta, hogy 

a 4-es és a 4206-os útról van szó, amely valóban a legbalesetveszélyesebb csomópont volt vagy talán 

még mindig az, de az elmúlt időszakban nem történt itt halálos baleset. Ennek ellenére ezzel a 

csomóponttal foglalkozni kell és többféle koncepció fogalmazódott meg. Az egyik az volt, hogy egy 

jelzőlámpás csomópontot valósítsanak meg ideiglenesen, majd a másik koncepció azt vázolta, hogy 

mégiscsak egy körforgalmat lenne szerencsés oda építeni. Tudomása szerint a körfogalmat az Építési 

és Közlekedési Minisztérium meg is terveztette. A megvalósulást követően az út felügyeletében 

Magyar Közút Nonprofit Zrt. kezelőként fog részt venni. Erről többet nem tudott mondani és javasolta, 

hogy az Építési és Közlekedési Minisztériumot keressék meg további információért, mert nem a 

Magyar Közút Nonprofit Zrt a beruházó. Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismételten megköszönte Igazgató úr válaszát és megkérdezte, hogy 

van-e valakinek további kérdése bármilyen más témával kapcsolatban. Andrási András képviselő 

úrnak adta meg a szót. 

 

Andrási András képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában 

elmondta, hogy örültek a Magyar Közút Nonprofit Zrt. jelenlétének, de vannak a városnak más útjai 

is, amelyek nincsenek jobb állapotban, sőt elmondható az, hogy több olyan mellékutca van, 

amelyiknél még a földutak is különbek. Kijelentette, hogy nagyjából 20 éve komoly, jelentős 

útfelújítás, beruházás nem volt a városban. Ezeknek az utaknak a kora is kb. ennyi és az is tudható, 

hogy hogyan készültek, illetve milyen alapra. Megkérdezte, hogy mikor várható egy komolyabb, 

jelentősebb és átfogóbb úthálózat javítás a városhoz tartozó utak tekintetében. Ez ugyancsak igaz a 

járdákra, mert 1-2 felújított szakaszt leszámítva a járdák állapota is katasztrofális a városban. A járdák 

nagyon nagy százaléka szinte járhatatlan és vannak olyan részek, ahol, ha megpróbálja valaki a 

babakocsit végig tolni, az komoly kihívást jelent. Véleménye szerint nem nagyon lehet halogatni a 

járdák felújítását, mert ugyanaz a helyzet, mint az utakkal. Ha az elkövetkezendő időszakban nem 

lesznek jelentős felújítások, akkor még rosszabbá válnak. Hozzátette, hogy balesetveszélyes is, mert 

a mellékutcákban a gyalogosok nem a járdán, hanem az úttesten közlekednek, mert a járdán nem 

tudnak. Megkérdezte, hogy mikor indul egy olyan fejlesztés ezen a területen, ami látható és érezhető 

is a lakosság számára és jelentős javulást hoz. 
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A szennyvízhálózattal kapcsolatban elmondta, hogy már volt egy út beszakadás a városban, de úgy 

tűnik, hogy ez a folyamat nem állt meg a TRV Zrt. tevékenységének köszönhetően. Megjegyezte, 

hogy Polgármester úr legutóbb azt mondta, hogy egy hónap alatt azt rendbe fogják tenni. Eltelt az 

egy hónap és még a mai napig sem lehet közlekedni, ráadásul még ki is terjesztették a lezárást, tehát 

még nagyobb szakasz van lezárva a forgalom elől, ami nemcsak az egyszerű autósoknak okoz 

problémát, hanem a buszközlekedésnek és a tűzoltóknak is. Ezzel kapcsolatban megkérdezte, hogy 

körülbelül mikor sikerül a munkálatokat befejezni. Véleménye szerint ezen a területen szükséges a 

komoly előrelépés, mert a város ivóvízhálózata is közel 60 éves vagy talán még öregebb acélcső 

hálózat, amelynek az állapota folyamatosan romlik és a következő 5-10 évben nagyon komoly 

problémák lesznek. Hozzátette, hogy nem lát felújítási szándékot és javasolta a TRV Zrt. vezetését 

megkérdezni, hogy vannak-e tervei az ivóvíz hálózat folyamatos és fokozatos felújításával, mert 

nagyon fontos kérdés a lakosság szempontjából. Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és válaszolt is a feltett 

kérdésekre. Megjegyezte, hogy Képviselő úr minden képviselő-testületi ülésen fölteszi az utakkal és 

járdákkal kapcsolatos kérdéseket, amelyekre választ is kap. Hozzátette, hogy most is ugyanazt tudja 

elmondani, mint Lengyel János képviselő úrnak, mert ugyan arra a kérdésre ugyanazt a választ lehet 

adni. Megjegyezte, nem tudja, hogy Képviselő úr hol volt az elmúlt 20 évben, de a tavalyi évben az 

eddigi időszak legnagyobb útfelújítását hajtották végre a városban több 100 millió Ft értékben. 

Javasolta, hogy megmutatja Képviselő úrnak ezeket a felújított utakat. Felhívta a figyelmet, hogy az 

előző képviselő-testületi ülésen döntöttek a következő időszak útfelújításáról, de akkor arra sem 

emlékszik Képviselő úr, hiszen közel 400 millió Ft értékben lesz útfelújítás ebben a TOP Pluszos 

pályázatban. Hozzátette, hogy arról is döntöttek az előző képviselő-testületi ülésen, hogy 

járdafelújítások fognak kezdődni, sőt ismeretei szerint már el is kezdődtek. Felajánlotta, hogy 

megmutatja a folyamatos munkát. Megemlítette, hogy elkezdődtek a kátyúzások és az előző 

képviselő-testületi ülésen döntöttek arról is, hogy hol kell elvégezni ezeket a kátyúzásokat. A munkát 

a Városgondnokság szakemberei elkezdték és folyamatosan végzik. Véleménye szerint, amiről 

Képviselő úr beszél, hogy nem történik semmi, az így alapvetően nem igaz. Kijelentette, hogy az 

útfelújítások és a járdaépítések zajlanak és elkezdődtek a kátyúzások. Képviselő úrhoz hasonlóan 

javasolta, hogy a képviselő-testületi ülés után nézzék meg ezeket a munkákat. Hozzátette, hogy az 

előző években is volt ilyen bejárás, amikor Képviselő úr nem hitte el azt, amiről beszélnek.  

A szennyvízhálózattal kapcsolatban elmondta, hogy tudatában vannak és többször elmondta, hogy a 

szennyvízhálózat nagyon rossz állapotban van, folyamatosan figyelni kell, hogy hol kell beavatkozni, 

és hogyan kell beavatkozni. Elhangzott az is, hogy megtervezésre került a szennyvízhálózat teljes 

felújítása, ez a terv benyújtásra került forrás igénylésre. Reményét fejezte ki, hogy meg fogják kapni 

a támogatást, hiszen a szennyvízhálózatot fel kell újítani. A TRV Zrt-vel valóban zajlanak 

egyeztetések, nem mindig és nem mindenben értenek egyet. Nem értettek egyet a Bakondi Patrik által 

vezetett TRV Zrt-vel és most is vannak súrlódások, de folyamatosan próbálják ezeket megoldani. 

Elmondta, hogy az ivóvíz felújítási program is zajlik, hiszen a Gördülő Fejlesztési Terv tartalmazza, 

ezt is az előző képviselő-testületi ülésen tárgyalták, és emlékei szerint akkor el is fogadta Képviselő 

úr. Ebben a Gördülő Fejlesztési Tervben benne van az ivóvíz felújítási program, ezt a TRV Zrt 

folyamatosan végzi. Hozzátette, hogy az előző években is voltak olyan szakaszok, amelyek cserélésre 

kerültek, hiszen a Tőkés utca környezetében ez megtörtént, ennek megfelelően folytatják ezt a 

programot.  

A jelenlegi útbeszakadással kapcsolatban megjegyezte, hogy az Önkormányzatnak, illetve a felújítást 

végző cégnek valamennyi érdekeltet ki kell értesíteniük.  Kiemelte, hogy a Volánt a Tűzoltóságot, a 

Mentőket, illetve a Rendőrséget előzetesen mindenképpen értesíteni kell az útlezárással kapcsolatban 

és ezzel kapcsolatban ők megteszik a szükséges lépéseket. Hozzátette, hogy a felújítás idejére 

biztonságossá kell tenni a helyszínt, tehát lehet, hogy nagyobb útszakaszt kell lezárni, mint amely 

valójában érintett. Megjegyezte, ahogy Képviselő úr is mondta, valóban azt ígérte a TRV Zrt., hogy 
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egy hónap alatt nagyjából végezni fognak és még egy hét hátravan ebből az 1 hónapból. Hozzátette, 

hogy a beruházás jelenlegi állása szerint valószínűleg be fogják tudni fejezni.  

 

Megkérdezte, hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek. Viszontválaszra Andrási András 

képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Andrási András képviselő: Ismét megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. 

Viszontválaszában elmondta, hogy napi szinten jár az említett úton és látja, hogy mi történik. 

Megjegyezte, hogy egy hónappal ezelőtt volt képviselő-testületi ülés és akkor mondta Polgármester 

úr, hogy egy hónapon belül rendbe lesz téve.   

 

Szepesi Tibor polgármester: Megismételve az előző képviselő-testületi ülésen elhangzottakat, 

elmondta, hogy fel kell tárni a problémát meg kell vizsgálni, hogy hogy áll és utána nagyjából egy 

hónapot fog igénybe venni a javítás. Itt tartanak most. 

 

Andrási András képviselő: Elmondta, megértette, hogy először föltárják, megtervezik. De mikor? 

Megjegyezte, hogy remek gördülő terveket állítanak fel, megszavazzák, csak éppen az ivóvíz egyre 

rosszabb a városban, a szennyvíz hálózat pedig csapnivaló. Lehet még gördülő tervet készíteni, aztán 

meg is szavazni, de a tervektől nem fog víz jönni a csapból, a tervektől nem fog a szennyvíz lefolyni. 

A szennyvíz problémát nem fogják tervekkel megoldani és a Magyar Közút Nonprofit Zrt-nek 

címezve megjegyezte, hogy tervektől nem lesznek járható utak és járdák sem. Megköszönte a 

figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megjegyezte, hogy 

terveznek és a terveket meg is fogják valósítani. Megkérdezte, hogy van-e valakinek további kérdése, 

hozzászólása? Molnár Pál képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Pál képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában 

elmondta, hogy kimaradt az események felsorolásából, de mindenképpen szeretné tájékoztatni a 

megjelenteket, hogy 2024. április 7-én tartotta a Nagykun Horgász Egyesület tisztújító közgyűlését. 

A közgyűlésen teljes tisztújítás volt, új vezetőség vette át a feladatokat. Az Önkormányzat nevében 

jó munkát, kívánt az új vezetésnek. Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy van-e 

valakinek további kérdése, hozzászólása? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Kovács Péter igazgató úr és Fridrik Szilárd 

osztályvezető úr közreműködését és jó munkát kívánt. 

 

A Képviselő-testület rátért a napirendek megtárgyalására. 

 

1. napirendi pont: Javaslat Karcag Városi Önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 23/2012. (X.16.) önkormányzati 

rendelet módosítására 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a Karcag Városi 

Önkormányzat tulajdonát képezi a Karcag belterület 7329 helyrajzi számú kivett földgáz kút 

megnevezésű, 329 négyzetméter területű ingatlan, mely gázfogadó állomás régebben a SZIM 
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gépgyár gázellátását biztosította. A berendezés állapota és a régi technológia arra kényszerítette a 

telephelyen lévő vállalkozásokat, hogy leváljanak erről az ellátási módról, egyedül egy cég van, aki 

továbbra is innen vételezi a gázenergiát. A cég jelezte, hogy meg kívánja vásárolni ezt a területet, 

erre való tekintettel csak akkor lehetséges a vásárlás, ha az ingatlan a forgalomképtelen vagyon 

elemek közül törli az Önkormányzat és ezáltal az üzleti vagyon elemek körébe kerül át. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek. Karcagi-

Nagy Zoltán képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Karcagi-Nagy Zoltán képviselő, a Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság elnöke: Megköszönte a szót 

és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság 

a napirendet megtárgyalta, támogatta és a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolja. 

Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy 

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek. Dr. Kanász-Nagy László képviselő úrnak adta meg a 

szót. 

 

Dr. Kanász-Nagy László képviselő, az Ügyrendi és Jogi Bizottság elnöke: Megköszönte a szót és 

köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy az Ügyrendi és Jogi Bizottság 

ugyancsak megtárgyalta a napirendi pontot, egyhangúlag támogatta és a Képviselő-testület részére is 

elfogadásra javasolta.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy 

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak elfogadását. 

Kérte, hogy aki egyetért, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2024. (IV.24.) önkormányzati 

rendelete 

 

Karcag Városi Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 23/2012. 

(X. 16.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. 

törvény 5. § (2) bekezdés b-c) pontjában, (4) bekezdésében, 6. § (5) bekezdésében, 11. § (16) 

bekezdésében, 13. § (1) bekezdésében, Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107. § és 143. § (4) bekezdés i) pontjában kapott felhatalmazás alapján, 

Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (2) bekezdésében megállapított feladatkörében a következőt 

rendeli el: 

1. § 

A Karcag Városi Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló KARCAG 

VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 23/2012. (X.16.) 

ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 1. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
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2. § 

Ez a rendelet 2024. április 24-én 15 óra 30 perckor lép hatályba. 

 

 

Karcag, 2024. április 17. 

 

 

 

 

Szepesi Tibor  Rózsa Sándor  

polgármester jegyző 

 

 

 

1. melléklet a 4/2024. (IV.24.) önkormányzati rendelethez 

„1. melléklet 

(A melléklet szövegét a(z) 1_melléklet.pdf elnevezésű fájl tartalmazza.)”

 

 

 

Végső előterjesztői indokolás 

 

Á L T A L Á N O S   I N D O K O L Á S 

 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény tartalmazza az 

önkormányzati vagyonnal kapcsolatos általános előírásokat.  

 

A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 5. §-a határozza meg az önkormányzati 

törzsvagyon és üzleti vagyon körét. 

 

Karcag Városi Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló Karcag 

Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 23/2012. (X. 16.) önkormányzati rendelete (a 

továbbiakban: vagyonrendelet) 1. sz. melléklete tartalmazza a forgalomképtelen vagyonelemeket, 

melyek közül indokolttá vált a Karcag 7329 hrsz-ú ingatlan törlése.  

 

Fentiek figyelembevételével az önkormányzati rendelet módosítása szükséges. 

 

R É S Z L E T E S    I N D O K O L Á S 

 

1. § -hoz 

A Karcag Városi Önkormányzat tulajdonában lévő önkormányzati törzsvagyon forgalomképtelen 

vagyonelemeit tartalmazó 1. sz. melléklet módosításáról rendelkezik. 

 

2. § -hoz 

A rendelet hatályba lépéséről, valamint hatályon kívül helyezéséről rendelkezik. 

 

A 4/2024. (IV.24.) önkormányzati rendelet melléklete a jegyzőkönyv 1. sz. mellékletét képezi. 
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2. napirendi pont: Tájékoztató a település közrend és közbiztonsági helyzetéről  

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és tisztelettel köszöntötte Dr. Karsai Lajos 

alezredes urat, rendőrségi főtanácsost, a Karcagi Rendőrkapitányság kapitányságvezetőjét és 

felkérte előadása megtartására. 

 

Dr. Karsai Lajos kapitányságvezető: Megköszönte a lehetőséget és köszöntötte a jelenlévőket, 

illetve külön köszöntötte a televíziónézőket. Előzetesen elmondta, immár hagyomány, hogy a 

Karcagi Rendőrkapitányság vezetője évente beszámol az Önkormányzat előtt az előző évben 

végzett munkáról és tavaly teremtették azt a hagyományt – amelynek információi szerint pozitív 

fogadtatása volt –, hogy egy picit szemléletesebbé téve egy rövid bemutatóval próbálta 

megvilágítani mindazt, amit a Képviselő-testület megkapott beszámolóban és talán így a 

televíziónézők is egy világosabb képet kapnak arról, hogy milyen is a közbiztonsági helyzet.  

Mindenekelőtt dr. Rádi Norbert rendőr dandártábornok, rendőrségi főtanácsos, vármegyei 

rendőrfőkapitány úr üdvözletét adta át. Hozzátette, hogy Rendőrfőkapitány úr úgy tervezte, hogy 

ő is jelen lesz, hiszen mindig részt vesz a székhely település beszámolóján, de szolgálati 

elfoglaltsága miatt sajnos nem tudott jelen lenni, ezúton tolmácsolta üdvözletét és köszönetét.  

Beszámolója kezdetén megemlítette, hogy stílusosan sikerül a mai beszámolóját megtartania, 

hiszen április 24. Szent György napja, a Rendőrség Napja, úgyhogy külön megtisztelő, hogy ezen 

a napon számolhat be és ezúton is megköszönte mindenkinek a jókívánságait és hozzátette, 

megtisztelő számukra, hogy ilyen széles körben ismert ez a nap. 

 

Prezentáció keretében tájékoztatta a megjelenteket Karcag közrend és közbiztonsági helyzetéről. 

A beszámoló végén jelezte, hogy bármilyen kérdés vagy felvetés esetén áll rendelkezésre. 

Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Kapitányságvezető úr képes beszámolóját. Vitára 

bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek. Pánti Ildikó 

képviselő asszonynak adta meg a szót. 

 

Pánti Ildikó képviselő, az Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság elnöke: 

Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy az 

Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság a napirendet megtárgyalta és hozzátette, 

hogy a képes beszámolóval még inkább meggyőző és szemléltető volt. Kihangsúlyozta, a 

Rendőrkapitányság arra törekszik, hogy a lakosság és az ideérkezők számára jól érzékelhető 

legyen a közbiztonság. Fontosnak tartotta a rendőri intézkedések differenciáltságát, a segítő, 

támogató rendőrség képének kialakítását, melyet megköszönt.  

Hozzátette, hogy az Önkormányzat mindenkor maximálisan segíti, hiszen közösen a város 

lakosságát szolgálják, mert a település életében kiemelten fontos a közbiztonság.  

A gyorshajtókkal kapcsolatban megjegyezte, hogy bizonyára azért közlekednek gyorsan a 

városban is, mert jó útvonalak adottak számukra. Közutakon is jók az útvonalak, kevésbé 

kátyúsak, tehát tudnak gyorsan hajtani és ezáltal a biztonságot is magukénak érzik és élvezik. De 

nemcsak az utak állapota fontos, hanem a közvilágítás is, amely teljes felújításra került, tehát 

nemcsak jó utakon járhatnak, akik közlekednek, hanem a fényt is látják maguk körül és ezáltal is 

érzik maguk számára a biztonságot.  

Hozzátette, hogy a város intézményei is nagyon hálásak azért a segítő szándékért, amellyel a 

Rendőrkapitányság az óvodától az iskoláig, a középiskoláig segíti a munkát, részt vesznek a 

programokon és a városi rendezvényeken. Kiemelte a Madarász Imre Egyesített Óvodát és a 

„Gyermekünk mosolya – egészséges gyermekekért Alapítványt”, amelynek díját ebben az évben 

a Karcagi Rendőrkapitányság kapta meg az óvodákat segítő munkájuk elismeréseként.   

Megköszönte Kapitányságvezető úrnak és munkatársainak a munkáját, további sok sikert és jó 

egészséget kívánt. A beszámolót az Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság 

támogatta és a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. 
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Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? Karcagi-Nagy Zoltán képviselő úrnak adta 

meg a szót. 

 

Karcagi-Nagy Zoltán képviselő: Megköszönte a szót és ismét köszöntötte a megjelenteket. Meg 

köszönte Kapitányságvezető úrnak a beszámolót és gratulált a Rendőrség Napja alkalmából, illetve 

külön gratulált Antal Júlia alezredes asszonynak a kitüntetéshez, munkájukhoz jó egészséget 

további sok sikert kívánt.  

Elmondta továbbá, hogy véleménye szerint a beszámolót csak azok fogják kritikusan nézni a 

televízióban, akik rosszban sántikálnak. Véleménye szerint a törvénytisztelő polgárok megértik az 

üzenetét a beszámolónak, amelyhez gratulált és további jó munkát és sok sikert kívánt. 

 

Dr. Karsai Lajos kapitányságvezető: Megköszönte a gratulációkat.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megkérdezte, hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

Andrási András képviselő úrnak adta meg a szót.  

 

Andrási András képviselő: Megköszönte szépen a szót és köszöntötte a megjelenteket. 

Hozzászólásában elmondta, hogy nagyon jó érzés volt végighallgatni a beszámolót és egy kicsit 

úgy érezte, hogy azért jó így karcaginak lenni, amikor ilyet hallanak. Hozzátette, az látható, hogy 

azért kemény munka van emögött. Az utóbbi időszakok kihívásaira hívta fel a figyelmet, amelyet 

Kapitányságvezető úr is említett. Ez az internetes csalás, illetve a drog, amely sajnos itt van a 

városban, tapasztalják és láthatják is. Megjegyezte, hogy ezek az új típusú pszichoaktív anyagok 

bizony jogilag is nehezen meghatározhatók és ezt azok a bűnözők körök, akik ezzel foglalkoznak, 

bizony ki is használják. Nem kis munka ez a Rendőrkapitányság részéről és ez az eredmény is, 

ami látható volt, nagyon szép eredmény.  Véleménye szerint ezzel nagyon sokat tettek a város 

biztonságáért, mert sajnos maga a drog nemcsak önmaga, mint cselekmény, hanem egyéb szatellit 

cselekmények elkövetésére is alkalmas. Megjegyezte, hogy maga a bűncselekmény, az ehhez 

kapcsolódó gazdasági és egyéb típusú erőszakos bűncselekmény is elsősorban társadalmi jellegű 

probléma, a megoldás a Rendőrség kezében van. Az, hogy ennek az aránya hogyan alakul az 

relatív mindig, a felderítés jelzi azt, hogy milyen munkát és milyen hatékonyan végeznek. A 

bemutatott a számokból egyértelműen kiderült, hogy a 90% fölötti felderítési eredmények 

félelmetesen jó eredmények. Látott legutóbb 2 budapesti kerület hasonló eredményeit és azok 

alatta vannak az ismertetett számoknak. Gratulált és megköszönte a Rendőrség munkáját. 

A beszámolótól eltérően megjegyezte a jelentősen megnőtt a kerékpáros forgalommal 

kapcsolatban, hogy valami oknál fogva érdekes módon a kerékpárosok az utóbbi időben mintha 

nem ismernék a KRESZ-t és mintha rájuk nem is vonatkoznának bizonyos szabályok. Ezt sajnos 

meg kell tapasztalnia autósnak és gyalogosnak is. Ezzel kapcsolatban megkérdezte, hogy egy 

prevenciós program keretében megoldható-e, hogy az iskolákban elkezdve abba az irányba 

elvezetni a gyerekeket, hogy a közlekedés egy nagyon fontos része az életünknek és a közlekedés 

nem egy mellékes dolog. Napi kérdés a biztonságunk az egészségünk és nemcsak a sajátunk, 

hanem másoké is. 

Javasolta, hogy érdemes lenne ezt elkezdeni az Önkormányzattal egy közös program keretében, 

mert ha a Rendőrség támogatása is benne lenne, az úgy hatékony lenne. Véleménye szerint az 

iskolákban akár szakkör szinten vagy ha bármilyen önálló programként megjelenne, sokat javítana 

ezen a területen is. További jó munkát, kitartást és sok sikert kívánt. Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy 

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? Molnár Pál képviselő úrnak adta meg a szót.  

 

Molnár Pál képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket és külön köszöntötte 

Kapitányságvezető urat. Hozzászólása elején hangsúlyozta, hogy Kapitányságvezető úrral nagyon 
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jó a munkakapcsolatuk, bármiben kért segítséget Kapitányságvezető úrtól, mindenben segített, de 

ha Kapitányságvezető úr fordult kéréssel a Városgondnokság felé, akkor a Városgondnokság is 

segített. Ennek eklatáns példája a Mezőőrség. Megjegyezte, igaz, hogy a beszámoló a 2023-as évre 

vonatkozik, de a beszámoló végén van egy mottó, hogy „2024-ben is egy biztonságosabb térségért 

egy hatékonyabb és eredményesebb Karcagi Rendőrkapitányságért.” Ezt a mondatot megragadva 

felhívta Kapitányságvezető úr figyelmét, hogy a város déli részén bűnöző csoportok kezdtek el 

működni, több betörést tapasztaltak munkájuk során, illetve tapasztalták, hogy a Városgondnokság 

környékén is elkezdték figyelni a területet, ezt a biztonsági szolgálat is megerősítette. Ezzel 

kapcsolatban kérte Kapitányságvezető úrtól, hogy az említett térségben nagyobb odafigyeléssel 

vagy esetleg magasabb szintű készültséggel, vagy járőrszolgálattal próbálják meg a biztonságos 

környezetet és a vagyonbiztonságot megteremteni. Egyúttal felajánlotta, mivel éjjel-nappali őrzés 

van a Városgondnokságnál, hogy az éjszakai járőrözés során keressék a biztonsági szolgálatot 

információszerzés céljából, hogy tapasztaltak-e valamit. Ebben kérte Kapitányságvezető úr 

közbenjárását. 

Másik problémaként említette a falopást, amely az év februártól áprilisig terjedő időszakában 

jelentkező probléma az erdőterületek tekintetében. Egyre több a falopás, amit a mezőőr 

munkatársai minden esetben jeleznek a Rendőrség felé, viszont azt tapasztalták, hogy elég későn 

reagált a Rendőrség a bejelentésekre. Segítséget kért Kapitányságvezető úrtól, hogy ha megvan a 

jelzés, akkor esetlegesen hamarabb és a térfigyelő kamerák igénybevételével talán nagyobb 

felderítés lehetne. Gratulált Kapitányságvezető úrnak és munkatársainak, további jó egészséget és 

jó munkát kívánok! Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és Dr. Karsai Lajos 

kapitányságvezető úrnak adta meg a szót.  

 

Dr. Karsai Lajos kapitányságvezető: Megköszönte Képviselő úr felajánlását és elmondta, hogy 

munkatársai egyeztetni fognak és az elérhetőséget biztosítják. Elmondta továbbá, hogy azért is 

került sor a Készenléti Rendőrség megerősítő erőinek az igénylése, hogy nagyobb rendőri 

jelenlétet tudjanak biztosítani. A mezőőri bejelentésekre történő reagálásra válaszként elmondta, 

hogy minden körülmények között igyekeznek. A bemutatóra hivatkozva hangsúlyozta, hogy 

milyen leterheltség növekedés van és azokban intézkedni kell és ilyenkor mérlegelnek, hogy mi 

az, ami azonnali intézkedést igényel és mi az, ami esetleg tűr egy pici halasztás, de természetesen, 

ha tettenérés van, akkor mindenféleképpen próbálnak soron kívül menni, nehogy atrocitás érje a 

mezőőr kollégákat. Ehhez kapcsolódva megköszönte azt a közfoglalkoztatotti felajánlást is, 

amelyet folyamatosan igénybe tudnak venni. Ez nagyon nagy segítség, mert nemcsak a 

bűncselekmények, szabálysértések és különböző közigazgatási eljárások, hanem az ezzel 

kapcsolatos adminisztrációs munka is igen nagy terhet ró az állományra és ebben nagy segítség az 

a közfoglalkoztatott, akit tudnak a mindennapokban foglalkoztatni.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Kapitányságvezető úr válaszát és megkérdezte, hogy 

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek?  

Andrási képviselő úr kerékpárosokkal kapcsolatos hozzászólására reagálva elmondta, hogy 

Képviselő úr valóban jól látja, hogy nagyon sok kerékpáros van, a kerékpár évtizedek óta 

meghatározó közlekedési eszköz Karcagon és ennek megfelelően az elmúlt években is nagyon sok 

olyan program került megszervezésre, amely a biztonságos kerékpározást népszerűsítette és 

többek között a KRESZ szabályaira is felhívta a figyelmet. Nagyon sok iskolában Bringaakadémia 

programok kerültek megszervezésre, az óvodák szinte minden egyes rendezvényén kerékpáros 

biztonsági képzés volt a legkisebbeknek. Pedagógus továbbképzést szerveztek a Bringaakadémia 

keretén belül a tavalyi évben, ahol minden iskola egy-egy pedagógusa vett részt, hogy a fiatalok 

minél hamarabb ismerjék meg a KRESZ szabályait és minél hamarabb sajátítsák el a kerékpározás 

megfelelő módját. Elmondta továbbá, hogy ennek érdekében kerékpárút hálózatot fejlesztettek és 

a most sorra kerülő útfelújítások is azt a célt szolgálják, hogy ne csak az utakat aszfaltozzák, hanem 

megszélesítve egy biztonságosabb lehetőséget tudjanak adni a kerékpárosoknak. Véleménye 
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szerint ebben az esetben is Képviselő úr nyitott ajtókat dönget, hiszen ezek a rendezvények 

folyamatosak, nem telik el úgy családi nap vagy városi rendezvény, hogy ne legyen valamifajta 

kerékpározási lehetőség és figyelemfelhívás biztonságos kerékpározásra. 

 

Megkérdezte, hogy további kérdés, hozzászólás van-e a beszámolóval kapcsolatban?  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Csatlakozva a korábbi hozzászólásokhoz megköszönte 

Kapitányságvezető úrnak az írásos beszámolót és az előadást. Gratulált a Karcagi 

Rendőrkapitányság elért eredményeihez és hozzátette, valóban kimagasló mind vármegyei, mind 

pedig országos szinten. Megemlítette, hogy az állománygyűlésen ott volt Vármegyei 

Rendőrfőkapitány úr, aki külön kiemelte a Karcagi Rendőrkapitányság tevékenységét és 

megdicsérte a teljes állományt. Az Önkormányzat nevében köszönetét fejezte ki a 

Rendőrkapitányság valamennyi dolgozójának, különös tekintettel a mai Rendőrség Napja, Szent 

György Napra, amely bár pihenőnap és a Rendőrség Napja, de most is ott vannak a közterületen 

és a különböző feladatok végrehajtása során, hiszen nekik nincs pihenőnap, a nap 24 órájában és 

a hét minden napján őrzik a biztonságunkat. 

Ismételten megköszönte Kapitányságvezető úrnak, jó munkát kívánt a Rendőrkapitányság teljes 

állományának, erőt, egészséget, kitartást és hitet a következő évek, napok munkájához. 

 

Dr. Karsai Lajos kapitányságvezető: Megköszönte a jókívánságokat.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta és elfogadásra javasolta a beszámolót és 

kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

73/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

Karcag város közrendjének és közbiztonságának helyzetéről 

 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Karcagi Rendőrkapitányság Karcag város 

közrendjének és közbiztonságának helyzetéről szóló beszámolót 

 

e l f o g a d j a. 

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyeiken  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 

5. Karcagi Rendőrkapitányság, 5300 Karcag, József Attila utca 2. 

 

Szepesi Tibor polgármester: 10 perc szünetet rendelt el. 

 

– 10 perc szünet – 

 

A szünetet követően a Képviselő-testület folytatta a napirendek megtárgyalását. 
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3. napirendi pont: Javaslat a rászoruló gyermekek intézményen kívüli ingyenes nyári 

szünidei étkeztetésének időtartamára 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a települési 

önkormányzatnak kötelező feladatként a szünidei gyermekétkeztetés keretében a déli meleg 

főétkezést ingyenesen kell biztosítani a hátrányos helyzetű és a rendszeres gyermekvédelmi 

kedvezményben részesülő, halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek részére. Javasolta, hogy 

2024-ben június 24-től augusztus 23-ig 43 munkanapon keresztül kerüljön megvalósításra úgy, 

ahogy azt az előző években is tette az Önkormányzat. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek. 

Nagyné László Erzsébet képviselő asszonynak adta meg a szót. 

 

Nagyné László Erzsébet képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszönte 

a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a Karcag Városi 

Önkormányzat Szociális és Egészségügyi Bizottsága a napirendi pont anyagát megtárgyalta, 

egyhangúlag támogatta és a Képviselő-testületnek is elfogadásra javasolja. Megköszönte eddigi 

munkáját a feladatot ellátó közétkeztetőknek, a Polgármesteri Hivatalnak és a 

Városgondnokságnak.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta napirendet és kérte, hogy aki támogatja, az 

kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

 

74/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a rászoruló gyermekek intézményen kívüli ingyenes nyári szünidei étkeztetésének 

időtartamáról 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 8. 

pontjában biztosított jogkörében eljárva, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 21/C. § (1) bekezdés a) pontjában megjelölt 

feladatkörében eljárva az alábbiak szerint: 

 

1. A Karcag Városi Önkormányzat a 2024. évre eső nyári szünetben az ingyenes nyári szünidei 

gyermekétkeztetést 2024. június 24. napja és 2024. augusztus 23. napja közé eső 43 

munkanapon keresztül valósítja meg. 

Az étkeztetés első napja:  2024. június 24. (hétfő) 

Az étkeztetés utolsó napja: 2024. augusztus 23.(péntek) 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal Igazgatási és Szociális Irodáját és a 

Költségvetési Csoportot, valamint a Városi Önkormányzat Városgondnokságát a jelen 

határozatból eredő szükséges intézkedések megtételére, valamint a szünidei 

gyermekétkeztetéssel kapcsolatos feladatok végrehajtására. 
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Felelős:  Dr. Varga Annamária Igazgatási és Szociális irodavezető 

    Szabóné Bóka Réka Költségvetési és Adó irodavezető 

Határidő:  2024. augusztus 30. 

 

Erről értesülnek:  

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Városi Önkormányzat Városgondnoksága, Karcag Villamos u. 109. 

3. Szent Pál Marista Általános Iskola 

4. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

5. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, Szervezési Csoport, helyben 

7. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési Csoport, helyben 

8. Karcagi Polgármesteri Hivatal Igazgatási és Szociális Iroda, helyben 

 

4. napirendi pont: Beszámoló a Madarász Imre Egyesített Óvoda egészséges 

életmódra neveléséről, mozgásfejlesztéséről  

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és köszöntötte a napirend előadóját, 

Balajtiné Sütő Margit igazgató asszonyt és megkérdezte, hogy az írásos anyagot kívánja-e 

kiegészíteni? 

 

Nem érkezett jelzés a kiegészítésre. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Elmondta, hogy beszámoló részletesen tartalmazza az Óvoda 

ezirányú tevékenységét és felhívta a figyelmet a kerékpáros programok megvalósulására, de 

ezeken a programokon kívül még nagyon sok olyan mozgásfejlesztő programot valósít meg az 

Intézmény, amely az egészséges életmódra nevelés jegyében zajlik a településen.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek. Dr. 

Pintér Zoltán képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Dr. Pintér Zoltán képviselő, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke: Megköszönte 

a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a Karcag Városi 

Önkormányzat Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága 2024. április 15-i ülésén tárgyalta a 

napirendi pontot. A Polgármester úr által elmondottakat megismételve elmondta, hogy egy 

rendkívül részletes beszámolót kaptak a Madarász Imre Egyesített Óvoda vezetőségétől és az 

Óvoda vezetősége képviseltette magát a bizottsági ülésen is, ahol részletesen referáltak a feltett 

kérdésekre. A beszámoló összefoglalását idézve megjegyezte, hogy a Madarász Imre Egyesített 

Óvoda 8 telephelyen, összesen 25 óvodai csoportban 493 óvodás számára biztosítják egy egységes 

alapprogram szerint az egészséges életmódról nevelésnek a feltételeit. Kiemelte, hogy a 8 

telephely egyedi sajátosságait, lehetőségeit figyelembe véve próbálják színesebbé, érdekesebbé 

tenné a programokat. A Bizottság egyhangúan támogatta a beszámolót és a Képviselő-testület 

részére is elfogadásra javasolja. Megköszönte a szót és az Óvoda vezetőjének gratulált az elvégzett 

munkához.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és Karcagi-Nagy Zoltán 

képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Karcagi-Nagy Zoltán képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelentek, külön 

köszöntötte a Madarász Imre Egyesített Óvoda Igazagatóját. Hozzászólásában elmondta, hogy 

nemrég felkérést kapott a Madarász Imre Egyesített Óvoda rendezvényére, egy kiállítás 

megnyitására, amely hulladékból készült különböző használati tárgyakat játékokat mutatott be. 

Hozzátette, hogy az évenként megrendezésre kerülő kiállítás nagyon jó szemléletformáló, 
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hagyományos rendezvény, melynek nagy jelentősége van az óvodák életében. Gratulált az óvoda 

sokféle tevékenységéhez, illetve a kiállításhoz. Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy  

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Összefoglalva köszönetet mondott a Madarász Imre Egyesített 

Óvoda vezetőségének és valamennyi munkatársának, mert nagyon fiatalon kell elkezdeni az 

egészséges életmódra nevelést, hiszen amit ebben a gyermekkorban adekvát ingerként kapnak a 

gyerekek, az egész életükre megmarad. Nagyon fontos az, hogy mozogjanak, hogyan 

táplálkozzanak, mi legyen a napi rutinjuk, hiszen az ebben a korban kialakult tevékenységek 

vélhetően következő időszakokban is megmaradnak hasonló tevékenységként. Ezek a programok, 

amelyekkel az intézmény vezetősége és az intézmény nevelőtestülete működik és szervezi a 

programokat ez nemcsak Karcagon hanem megyei, sőt országos szinten is kimagasló eredmény és 

kimagasló programsorozat. Megköszönte Igazgató asszonynak, munkatársainak és a szülőknek is 

hiszen szülők nélkül nem valósulhatnának meg ezek a programok. Az óvoda vezetőségének és 

munkatársainak megköszönte a munkáját, jó egészséget és további sok ilyen szép programot 

kívánt mindenkinek. Balajtiné Sütő Margit igazgató asszonynak adta meg a szót. 

 

Balajtiné Sütő Margit igazgató: Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. 

Hozzászólásában köszönetet mondott a fenntartó Karcag Városi Önkormányzatnak, hogy mindig 

biztosítja az intézmény számára az intézménybe járó gyermekek nevelésének nemcsak személyi, 

hanem tárgyi feltételit. Hozzátette, hogy nagyon elhivatott az óvoda valamennyi dolgozója és az 

egészséges életmódra nevelés is, mint minden más egyéb nevelés nagyon fontos, amelyhez teljes 

mértékben támogatást kapnak a fenntartótól. Megköszönte a figyelmet. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Igazgató asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és elfogadásra javasolta a 

beszámolót. Kérte, hogy aki támogatja, az kézfeltartással jelezze.  

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

75/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a Madarász Imre Egyesített Óvoda egészséges életmódra neveléséről, mozgásfejlesztéséről 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Madarász Imre Egyesített Óvoda 

egészséges életmódra neveléséről, mozgásfejlesztéséről szóló beszámolót 

 

e l f o g a d j a. 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyeiken  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Igazgatási és Szociális Iroda, helyben 

6. Madarász Imre Egyesített Óvoda, Karcag, Táncsics krt. 17. 
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5. napirendi pont: Tájékoztató a Déryné Kulturális, Turisztikai, Sport Központ és 

Könyvtárban 2023. évben megvalósult pályázati projektekről  

 

Szepesi Tibor polgármester: Köszöntötte a napirend előadóját, Kunné Nánási Mónika megbízott 

intézményvezető asszonyt és megkérdezte, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni az írásos anyagot. 

 

Nem érkezett jelzés a kiegészítésre. 

 

Szepesi Tibor polgármester: A napirend ismertetéseként elmondta, hogy nagyon részletes az 

írásos anyag, hiszen nagyon sok olyan pályázat valósult meg 2023-ban, amelyet az intézmény 

koordinált, és amelyek arra hivatottak, hogy a város kulturális, turisztikai, sport és egyéb 

programjait valósították meg. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? Dr. 

Pintér Zoltán képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Dr. Pintér Zoltán képviselő, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke: Megköszönte 

a szót és ismételten köszöntötte a megjeleneteket. Hozzászólásában elmondta, hogy az Oktatási, 

Kulturális és Sport Bizottság a napirendet megtárgyalta, támogatta és a Képviselő-testület részére 

is elfogadásra javasolja. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy 

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Összegzésként gratulált az Déryné Kulturális Központ valamennyi 

dolgozójának és elmondta, ha sok pályázatot sikerül megnyerni, akkor nagyon színes és nagyon 

változatos lesz a 2024-es vagy 2025-ös év is, amelyhez sok odafigyelés és sok munka kell az 

intézményvezetés és az intézmény valamennyi dolgozója részéről, ehhez kívánt jó munkát 

mindenkinek.  

Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak elfogadását. Kérte, hogy aki elfogadja, az 

kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

76/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a Déryné Kulturális, Turisztikai, Sport Központ és Könyvtárban 2023. évben megvalósult 

pályázati projektekről 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) pontjában biztosított jogkörében, a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX Tv. 10. § (1) bekezdésben biztosított 

feladatkörében eljárva az alábbiak szerint dönt: 

 

A Képviselő-testület a Déryné Kulturális, Turisztikai, Sport Központ és Könyvtárban 2023. évben 

megvalósult pályázati projektekről szóló tájékoztatót a határozat mellékleteként 

 

e l f o g a d j a. 
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Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyükön  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Kabinet Iroda, helyben 

6. Déryné Kulturális, Turisztikai, Sport Központ és Könyvtár Karcag, Dózsa György út 5-7. 

 

A 76/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat melléklete a jegyzőkönyv 2. sz. mellékletét képezi. 

 

 

6. napirendi pont: Tájékoztató az Akácliget Gyógy- és Strandfürdő szezonnyitó 

felkészüléséről, várható feladatokról 

 

Szepesi Tibor polgármester: Köszöntötte a napirend előadóját Andrási István ügyvezető urat 

megkérdezte, hogy kívánja-e az írásos anyagot kiegészíteni.  

 

Nem érkezett jelzés a kiegészítésre. 

 

Szepesi Tibor polgármester: A napirend ismertetéseként elmondta, hogy ez is egy nagyon 

részletes anyag, amelyet minden évben megtárgyal a Képviselő-testület, hiszen kiemelt turisztikai 

jelentősége van a város életében a gyógyfürdő működésének, a nyári időszak működésére szóló 

felkészülésnek, a medencék korszerűsítésének az együttműködéseknek. Megemlítette, hogy az a 

pályázat, amelyet az Önkormányzat, illetve a Kft. elnyert, a megvalósítási szakaszba lépett, 

rohamosan épül a medence és várhatóan ebben a szezonban birtokba is vehetik majd a fürdőbe 

látogatók. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? Pánti 

Ildikó képviselő asszonynak adta meg a szót. 

 

Pánti Ildikó képviselő, az Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság elnöke: 

Megköszönte a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy az 

Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, 

támogatta és a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. Hozzátette, hogy nagyon fontos a 

felkészülésben, hogy szálláshelyek is ki legyenek alakítva, a kereskedelmi egységek is 

működjenek, hogy az ott lévők tudjanak vásárolni. Megemlítette az anyagban is felsorolt támogató 

partnereket, amelyek segítik az Akácliget Fürdő tevékenységét. A Fürdő helyet ad sok olyan 

rendezvénynek, amely már országosan is jegyzett. Megemlítette továbbá az uszodát, amely 

kiszolgálja az odalátogatókat. További jó munkát kívánt Igazgató úrnak és munkatársainak, akik 

stabilan ott vannak már évek óta és teszik a dolgukat, ismerik a helyzetet és fogadják a látogatókat. 

Megköszönte a figyelmet. 

  

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Csatlakozva a Képviselő asszony által elmondottakhoz 

megköszönte Igazgató úrnak és munkatársainak az elvégzett munkát, hiszen nagyon sok olyan 

aprónak tűnő tevékenységet kellett elvégezni a felkészülési időszakban, amely bár kicsinek tűnik, 

de nyilván a látogatók nyugalmát, a szórakozásukat, az önfeledt kikapcsolódásukat hivatott 

szolgálni. Ilyenek többek között azok a programok is, amelyeket a fürdő akár saját erőből, akár 

pedig a kapcsolódó szervezőkön keresztül valósít meg, hiszen nemcsak maga az objektum és a 
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gyógyvíz a kuriózum és turisztikai látványosság, hanem a hozzá kapcsolódó rendezvények is. 

Hozzátette, hogy nemcsak a fürdő területén, hanem a településen megvalósuló programok is, 

hiszen nagyon sokan kapcsolt programként keresik fel a fürdőt. A művészeti központ látogatói, a 

kiállítás megtekintői közül sokan a fürdőt választják további úticélként. Reményét fejezte ki, hogy 

hogy ezek a felújítások hosszútávon is tartósak lesznek, és az új medence is szolgálni fogja a 

fürdőzők kényelmét. 

Köszönetet mondott Igazgató úrnak, illetve munkatársainak és további jó munkát kívánt. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a tájékoztatót és javasolta annak elfogadását. 

Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

77/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

az Akácliget Gyógy- és Strandfürdő szezonnyitó felkészüléséről és várható feladatokról 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Akácliget Gyógy- és Strandfürdő 2024. 

évi nyári szezonnyitó felkészüléséről és a várható feladatokról szóló tájékoztatót  

 

elfogadja. 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyeiken  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 

5. Nagykun Víz- és Csatornamű Kft. 5300 Karcag, Fürdő u. 3. 

 

7. napirendi pont: Javaslat a Karcag belterület 7277/24. hrsz. ingatlan egy részének 

Agrosprint Zrt. részére történő értékesítéséről szóló 63/2024. 

(IV.12.) „kt.” sz. határozat módosítására 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy az előző képviselő-

testületi ülésen történt szavazás után a vázrajz kiegészítésével vált nyilvánvalóvá, hogy további 24 

m2-nyi területet szükséges az anyagba beépíteni és ezzel együtt értékesíteni az Agro-Sprint Zrt. 

részére. Tehát a további 24 m2-nyi terület miatt kell újra elfogadniuk a határozatot. Hozzátette, 

hogy a határozat többi része változatlan marad. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek?  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak támogatását. 

Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

78/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

„a Karcag belterület 7277/24. hrsz. ingatlan egy részének Agrosprint Zrt. részére történő 

értékesítéséről” szóló 63/2024. (IV.12.) „kt.”sz. határozat módosításáról 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) az 
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Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) és e) pontjaiban és a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 107. §-ában biztosított jogkörében 

eljárva, valamint a Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a Karcag Városi 

Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 23/2012. (X. 16.) 

önkormányzati rendelet 13. § (2) bekezdése alapján -városérdekre tekintettel – „a Karcag belterület 

7277/24. hrsz. ingatlan egy részének Agrosprint Zrt. részére történő értékesítéséről” szóló 63/2024. 

(IV.12.) „kt.”sz. határozatát (a továbbiakban: Határozat) az alábbiak szerint módosítja: 

 

1) A Határozat 2.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„Az ingatlan(rész) adatai és eladási ára: 

Helyrajzi szám: Karcag belterület 7277/24. 

Művelési ága: „kivett beépítetlen terület” 

Alapterülete: 28399 m², melyből értékesítésre kerül 4167 m² 

Az ingatlan per-, teher- és igénymentes.  

Ingatlanrész eladási ára: 1.458.400,- Ft + ÁFA” 

 

2) A Határozat 3.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„A 2. pontban meghatározott ingatlant érintően telekhatárrendezésre kerül sor, melynek 

eredményeként az érintett ingatlanból 

- 4167 m2 a Vevő tulajdonában álló Karcag 7277/23. hrsz.-ú ingatlanba tagozódik be, 

- Eladó tulajdonában marad 24172 m2-nyi terület.” 

 

3) A Határozat 4.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„Fizetési feltétel: 

Vevő köteles előlegként Eladó részére megfizetni az adásvételi szerződés aláírását követő 

8 napon belül a 2.) pontban meghatározott, az ingatlanrész eladási árával megegyező 

összeget, azaz 1.458.400,- Ft + Áfa összeget. 

A jelen határozat 5.) b) pontjában meghatározott valamennyi feltétel teljesülése esetén 

kerül sor a Felek közötti elszámolásra és végszámla kiállítására.” 

 

4) A Határozat egyéb rendelkezései változatlanul maradnak. 

 

 

5) A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére. 

Felelős: Rózsa Sándor jegyző 

Határidő: 2024. április 30. 

 

 Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

3. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben  

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal kamarai jogtanácsa, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal jogi és gazdasági koordinátora, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, Szervezési Csoport, helyben 

7. Agrosprint Zrt., Fülöp Gábor Zoltán igazgatósági elnök 5300 Karcag, Arany János u. 22. 

/jogi és gazdasági koordinátor által/ 
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8. napirendi pont: Javaslat kártalanítási megállapodás megkötésére a CHLOÉ Solar 

Kft. által megvalósítani kívánt naperőmű beruházással 

összefüggésben 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy CHLOÉ Solar Kft. 

vezetékjogot kíván létesíteni Karcag Városi Önkormányzat tulajdonát képező ingatlanokon, 

hiszen a naperőmű beruházás megvalósulásához ez mindenképpen szükséges. A vezetékjogot az 

erre hatáskörrel és illetékességgel rendelkező hatóság külön engedélyezési eljárás lefolytatásával 

kezdeményezheti, mely eljárásban történő felhasználásra kéri a Kft-t, illetve arra, hogy 

kártalanítási megállapodást kössön 734.100 Ft összeg megfizetése mellett. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek?  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak támogatását. 

Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

79/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

kártalanítási megállapodás megkötésére a CHLOÉ Solar Kft. által megvalósítani kívánt 

naperőmű beruházással összefüggésben 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) és e) pontjaiban és a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva, figyelemmel a 

villamos energiáról szóló 2007. évi LXXXVI. törvény rendelkezéseire, az alábbiak szerint dönt: 

 

1) A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Karcag Városi Önkormányzat (a 

továbbiakban: Önkormányzat) tulajdonát képező Karcag 0699/18, 0709, 0844/3 és 

0699/19. hrsz.-ú ingatlanokon a CHLOÉ Solar Kft. (székhelye: 1031 Budapest, Záhony u. 

7., képviseli: Kósa András, ügyvezető) által tervezett naperőmű beruházás megvalósítása 

céljából termelői vezeték kerüljön elhelyezésre a Karsai Geodézia Kft. által 381/2023 

munkaszámon készített változási vázrajz tervezetnek megfelelően 2447 m2 területet 

érintően, amennyiben a vezetékjogot a hatáskörrel és illetékességgel rendelkező 

villamosenergia-ipari építésügyi hatóság a termelői vezeték elhelyezésére engedélyezi. 

2) Az 1) pontban meghatározott, termelői vezeték elhelyezésével összefüggésben az érintett 

ingatlanok használatának akadályozásával vagy korlátozásával okozott kárral 

összefüggésben fizetendő kártalanítás összegét a képviselő-testület az alábbiak szerint 

határozza meg: 

nettó 300,- Ft/m2, azaz összesen nettó 734.100,- Ft 

3) A Képviselő-testület felhatalmazza Karcag Város Polgármesterét, hogy jelen határozatban 

foglaltak alapulvételével a Chloé Solar Kft.-vel a kártalanítási megállapodást, valamint 

annak esetleges módosításait aláírja. 

4) A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére. 

Felelős: Rózsa Sándor jegyző 

Határidő: 2024. április 30. 
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Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

3. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, Szervezési Csoport, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Jegyzői Iroda, jogi és gazdasági koordinátor, helyben 

6. Chloé Solar Kft. ügyvezetője, Kósa András (1031 Budapest, Záhony u. 7.) 

 

9. napirendi pont: Javaslat a Bethlen Gábor Alapkezelő pályázatán való részvételre 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a Bethlen Gábor 

Alapkezelő nemzetpolitikai célú támogatások előirányzata terhére írt ki pályázatot, ahol 

Magyarország és a Kárpát-medence magyarok lakta települései közötti kapcsolatok ápolására van 

lehetőség. Javasolta a pályázat benyújtását Karcag határon túli magyar anyanyelvű 

testvérvárosaival való közös program megvalósítása érdekében. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? Pánti 

Ildikó képviselő asszonynak adta meg a szót. 

 

Pánti Ildikó képviselő, az Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság elnöke: 

Megköszönte a szót és ismét köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a 

napirendi pontot az Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság megtárgyalta, 

támogatta és a Képviselő-testület részére is elfogadásra javasolja. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy van-e valakinek további kérdése, hozzászólása a napirenddel kapcsolatban. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak elfogadását. 

Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

80/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a Bethlen Gábor Alapkezelő pályázatán való részvételről 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdése b) pontjában meghatározott jogkörében eljárva, a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 10. § (1) bekezdésében, 

valamint a Bethlen Gábor Alapról szóló 2010. évi CLXXXII. tv. 1.§ (2) bekezdés b) pontjában és 

a 3. § c) pontjában biztosított feladatkörében eljárva az alábbiak szerint dönt: 

1. A Képviselő-testület egyetért és támogatja, hogy sikeres pályázat esetén az elnyert összeg a 

határon túli magyar anyanyelvű testvérvárosok Város Napjára való meghívására kerüljön 

felhasználásra. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Karcag Városi Önkormányzat Polgármesterét, hogy a 

határozat 1. pontja szerinti dokumentumokat aláírja. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatal Kabinet Irodáját a határozat 1. 

és a 2. pontjából eredő feladatok végrehajtására. 
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Határidő: 2024. december 31. 

Felelős: Rózsa Sándor jegyző 

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben  

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben  

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Kabinet Iroda, helyben 

 

 

10. napirendi pont: Javaslat „Ifjúságbarát Önkormányzat” pályázaton való 

részvételre  

 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyei Önkormányzat pályázatot írt ki a vármegye önkormányzatai számára, többek között 

az ifjúságpolitikai tevékenységek támogatása kapcsán az ifjúság barát önkormányzat díj 

elnyerésére. Véleménye szerint az Önkormányzat kiemelten fontosnak tartja az ifjúság 

támogatását, a különböző programok megvalósulását, a diákönkormányzatokkal való 

együttműködést, ezeknek a kapcsolatoknak a fejlesztését és az ilyen irányú programok 

megvalósítását, ezért méltó a Ifjúságbarát Önkormányzat címre, mely pályázatot benyújtása után 

remélhetőleg el is tud nyerni.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? Dr. 

Pintér Zoltán képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Dr. Pintér Zoltán képviselő, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke: Megköszönte 

a szót és köszöntötte a megjelenteket. A javaslattal kapcsolatban elmondta, hogy azt az Oktatási, 

Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, támogatta és a Képviselő-testület részére is elfogadásra 

javasolja. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy 

van-e valakinek további kérdése, illetve hozzászólása? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak támogatását. 

Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

 

81/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

„Ifjúságbarát Önkormányzat” pályázaton való részvételről 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdése b) pontjában meghatározott jogkörében eljárva, a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 10. § (1) bekezdésében 

foglalt feladatkörében eljárva az alábbiak szerint dönt: 
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1. A Képviselő-testület egyetért a címben jelzett pályázat benyújtásával.  

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Karcag Városi Önkormányzat Polgármesterét, hogy a 

határozat 1. pontja szerinti dokumentumokat aláírja. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatal Kabinet Irodáját a határozat 

1. és a 2. pontjából eredő feladatok végrehajtására. 

 

Határidő: 2024. augusztus 20. 

Felelős: Rózsa Sándor jegyző 

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben  

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben  

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Kabinet Iroda, helyben 

 

11. napirendi pont: Javaslat „Idősbarát Önkormányzat” pályázaton való részvételre  

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy az előző napirendhez 

hasonlóan a Vármegyei Önkormányzat írta ki az Idősbarát Önkormányzat megtisztelő címre való 

pályázati lehetőséget. Megjegyezte, ahogy ifjúságpolitika területén, úgy az idősgondozás területén 

is kimagasló az, amit az Önkormányzat végez, ezért véleménye szerint méltán adhatják be az 

Idősbarát Önkormányzat cím elnyerésére a pályázatot.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? Pánti 

Ildikó képviselő asszonynak adta meg a szót. 

 

Pánti Ildikó képviselő, az Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság elnöke: 

Megköszönte a szót és ismét köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy az 

Idegenforgalmi, Társadalmi és Külkapcsolati Bizottság a napirendet megtárgyalta, támogatta és a 

Képviselő-testület részére elfogadásra javasolja. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak elfogadását. 

Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

82/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

„Idősbarát Önkormányzat” pályázaton való részvételről 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdése b) pontjában meghatározott jogkörében eljárva, a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 10. § (1) bekezdésében 

foglalt feladatkörében eljárva az alábbiak szerint dönt: 
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1. A Képviselő-testület egyetért a címben jelzett pályázat benyújtásával.  

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Karcag Városi Önkormányzat Polgármesterét, hogy a 

határozat 1. pontja szerinti dokumentumokat aláírja. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatal Kabinet Irodáját a határozat 

1. és a 2. pontjából eredő feladatok végrehajtására. 

 

Határidő: 2024. augusztus 20. 

Felelős: Rózsa Sándor jegyző 

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben  

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben  

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Kabinet Iroda, helyben 

 

12. napirendi pont: Javaslat a Karcag, külterület 02005/6 hrsz-ú ingatlan haszonbérbe 

adásáról szóló 30/2022. (I.27.) „kt.” sz. határozat módosítására  

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy az Önkormányzat a 

címben jelzett határozatával és ingatlanra termőföld haszonbérleti szerződést kötött. A megkötött 

szerződés alapján a karcagi termelő lakcímet változtatott, így mindenképpen szükséges a határozat 

módosítása az új lakcímnek megfelelően.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

Molnár Pál képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Pál képviselő, a Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: Megköszönte 

a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a napirendet a 

Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta, támogatta és a Képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy 

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak támogatását. 

Kérte, hogy aki támogatja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

83/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a Karcag, külterület 02005/6 hrsz-ú ingatlan haszonbérbe adásáról szóló 30/2022. (I.27.) 

„kt.” sz. határozat módosításáról  

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) és e) pontjaiban, és a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 107. §-ban biztosított jogkörében eljárva a Karcag, külterület 
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02005/6 hrsz-ú ingatlan haszonbérbe adásáról szóló 30/2022. (I.27.) „kt.” sz. határozatát 

(továbbiakban: Határozat) az alábbiak szerint módosítja: 

 

1. A Határozat 1. pontjában szereplő „5300 Karcag, Szegfű u. 22.” szövegrész helyébe az 

„5300 Karcag, Sebesér telep 5.” szövegrész kerül. 

 

2. A Határozat egyéb rendelkezései változatlanul érvényben maradnak. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza Karcag Városi Önkormányzat Polgármesterét, hogy a 

jelen határozatban foglaltak alapján elkészített szerződés- módosítást írja alá. 

Felelős: Szepesi Tibor polgármester 

Határidő: 2024. április 30. 

 

4. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda Hatósági 

Csoportját és Kamarai Jogtanácsosát jelen határozat végrehajtásából eredő szükséges 

intézkedések megtételére. 

Felelős:  Dr. Czap Enikő aljegyző 

  Dr. Kovács László Iván kamarai jogtanácsos 

Határidő: 2024. április 30. 

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, Hatósági Csoport, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, Szervezési Csoport, helyben 

7. Karcagi Polgármesteri Hivatal Jegyzői Iroda, Kamarai Jogtanácsos, helyben 

8. Oláh Tibor 5300 Karcag, Sebesér telep 5. 

 

13. napirendi pont: Javaslat Karcag Város Településrendezési eszközeinek 2024. évi 1. 

módosításához kapcsolódó helyi partnerségi egyeztetés és E-TÉR 

felületen történt partnerségi véleményezés lezárására 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a címben jelzett 

módosítás a 4-es számú közlekedési út melletti beton vagy aszfaltkeverő üzemének létesítésével 

kapcsolatos. Az egyeztetések megtörténtek, és mivel sem a helyi, sem pedig az E-tér felületen 

lefolytatott partnerségi egyeztetés során nem érkezett észrevétel vagy javaslat, így lezárható a 

partnerségi egyeztetés.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek?  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak támogatását. 

Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

84/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

Karcag Város Településrendezési eszközeinek 2024. évi 1. módosításához kapcsolódó helyi 

partnerségi egyeztetés és E-TÉR felületen történt partnerségi véleményezés lezárásáról 



35 

 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) pontjában biztosított jogkörében, a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 13. § (1) bekezdés 1. pontjában biztosított 

feladatkörében eljárva az alábbiak szerint dönt: 

 

A Képviselő-testület - mivel a partnerségi egyeztetések során lakossági észrevétel, javaslat nem 

érkezett - a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes 

településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet 62 §-a, 

valamint Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a településfejlesztéssel, 

településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi 

szabályairól szóló 14/2017. (X.27.) önkormányzati rendelete szerint meghatározott eljárási 

szabályok szerint lebonyolított, Karcag Város Településrendezési eszközeinek 2024. évi 1. 

módosításához kapcsolódó partnerségi eljárást lezárja. 

 

Erről értesül: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó iroda, helyben 

6. Farkas Renáta főépítész, 5000 Szolnok, Dr. Sebestény Gy. út 24/A II/6  

7. EX! Építésziroda, Gutman József tervező, 5000 Szolnok, Hunyadi út 11. 

 

14. napirendi pont: Javaslat a VOLÁNBUSZ Zrt. 2023. évi autóbusszal végzett helyi 

személyszállítás közszolgáltatási tevékenységről szóló 

beszámolójának elfogadására 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a javaslat nagyon 

részletesen tartalmazza a személyszállítással kapcsolatos beszámolókat, statisztikákat, gazdasági 

adatokat. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

Karcagi-Nagy Zoltán képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Karcagi-Nagy Zoltán képviselő, a Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság elnöke: Megköszönte a 

szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és 

Fejlesztési Bizottság megtárgyalta, támogatta és Képviselő-testület részére elfogadásra javasolja. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, hogy 

további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta a beszámoló 

elfogadását, javasolta továbbá, hogy a beszámolóban kimutatott 2023. évi túlfizetés összegét, 

összesen 3.961.750 Ft-ot a 2024. évi megfizetett ellentételezés összegeként vegye majd 

figyelembe az Önkormányzat, illetve a Volánbusz Zrt. is. Kérte, hogy aki elfogadja, az 

kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 
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85/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a VOLÁNBUSZ Zrt. 2023. évi autóbusszal végzett helyi személyszállítás közszolgáltatási 

tevékenységről szóló beszámolójának elfogadásáról 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) és f) pontjában biztosított jogkörében eljárva, valamint a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 

18. pontjában biztosított feladatkörében eljárva, tekintettel a személyszállítási szolgáltatásokról 

szóló 2012. évi XLI. tv. 30. § (1) bekezdésére az alábbiak szerint dönt: 

 

1. A Képviselő-testület elfogadja a VOLÁNBUSZ Zrt. 2023. évi autóbusszal végzett helyi 

személyszállítás közszolgáltatási tevékenységről szóló beszámolóját. 

 

2. A Karcag Városi Önkormányzat 2024. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor az 1. pontban elfogadott beszámolóban jelentkező 3.961.750 Ft túlfizetés 

beépítésre kerül a helyi közösségi közlekedés közszolgáltatás támogatásának 

csökkentéseként. 

 

Felelős: Szabóné Bóka Réka Költségvetési és Adó Iroda irodavezető 

Határidő: 2024. június 30. 

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyeiken  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben  

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

6. Karcag Városi Önkormányzat önkormányzati tanácsadója 

7. Volánbusz Zrt. 1091 Budapest, Üllői út 131. 

 

15. napirendi pont: Javaslat a Karcag, Kisújszállási út 47. szám alatt található 4. 

számú önkormányzati bérlakás pályázat útján történő 

bérbeadására 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a címben szereplő 

ingatlan jelenleg üres és javasolta a lakás bérlőjének pályázat útján történő kiválasztását a 

pályázati felhívás megjelenésével, utána pedig a pályázat elbírálásával, illetve a bérlő kijelölésével. 

Első lépésben a pályázatot szükséges kiírni erre az ingatlanra. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

Nagyné László Erzsébet képviselő asszonynak adta meg a szót. 

 

Nagyné László Erzsébet képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszönte 

a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a napirendet a Szociális 

és Egészségügyi Bizottság megtárgyalta, támogatta és a Képviselő-testület részére elfogadásra 

javasolja.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy van-e valakinek további kérdése, hozzászólása? 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak támogatását. 

Kérte, hogy aki támogatja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

86/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a Karcag, Kisújszállási út 47. szám alatt található 4. számú önkormányzati bérlakás pályázat 

útján történő bérbeadásáról 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) és e-f) pontjaiban és a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 107. §-ában 

biztosított jogkörében, valamint az Mötv. 13. § (1) bekezdés 9. pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva, továbbá a Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének az 

önkormányzat tulajdonában lévő lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásáról 

szóló 17/2023. (IX.27.) önkormányzati rendeletének (a továbbiakban: Lakásrendelet) 2. § (1) 

bekezdés a) pontjában, a 4. § (1) bekezdésben foglaltak alapján az alábbiak szerint dönt: 

 

1. Karcag Városi Önkormányzat pályázat útján bérbe adja a tulajdonában lévő alábbi 

ingatlanát. 

 

2. Az ingatlan adatai: 

Helye: Karcag, Kisújszállási út 47. szám alatt található 4. számú bérlakás   

Helyrajzi száma: 2988 

Művelési ága: általános iskola  

Alapterülete: 3500 m2-ből 46 m2 kerül bérbeadásra (2 szoba, galéria, előszoba, főzőfülke, 

fürdőszoba-WC helyiségekből áll)  

Komfortfokozata: komfortos  

A lakás bérbeadása: megtekintett állapotában. 

 

3. A pályázat nyertese a lakás bérleti jogát 2 év időtartamra szerzi meg. 

 

4. A pályázati kiírás tartalmának és a pályázatok tartalmának meghatározása, valamint a 

pályáztatással kapcsolatban követendő eljárás a Lakásrendelet 4. § (2-10) bekezdése 

alapján történik.  

 

5. A pályázati határidő eredménytelen letelte esetén a pályázatok benyújtásának határideje 

mindaddig 20-20 nappal hosszabbodik, amíg pályázat nem érkezik, vagy amíg a 

pályázatot Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) lezárja. 

 

6. A Képviselő-testület felkéri Karcag Városi Önkormányzat Polgármesterét a pályázati 

kiírás összeállításával, közhírelésével és a pályázatok elbírálásának előkészítésével 

kapcsolatos döntéseket meghozatalára.  

 

7. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatal Igazgatási és Szociális 

Irodáját a szükséges intézkedések megtételére.   

 

 Felelős: Dr. Varga Annamária irodavezető 

 Határidő: azonnal 
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Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcag Városi Önkormányzat Dr. Kovács László Iván kamarai jogtanácsos, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Igazgatási és Szociális Iroda, helyben 

7. Karcagi „Erőforrás” Vagyonhasznosító és Szolgáltató Kft., Karcag, Kossuth tér 14.  

 

16. napirendi pont: Javaslat a Karcag belterületi 7329 hrsz-ú ingatlan értékesítésére 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a SZIM gépgyár területén 

lévő gázellátást biztosító terület megvásárlására tett indítványt a Fátyolüveg Kft. Az ingatlan 

forgalmi értékének megállapítása céljából értékbecslés készült, mely alapján az ingatlan forgalmi 

értéke 200.000 Ft. Egy 329 m2-es területről van szó, amelyen egy gázfogadó állomás van felépítve 

és erről a gázfogadó állomásról látja el gyakorlatilag a szolgáltató ezt a telephelyet. Véleménye 

szerint mindenképpen célszerű, ha az ő birtokába kerül és a továbbiakban ő felügyeli ennek a 

területnek a gondozását.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek?  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak támogatását. 

Kérte, hogy aki támogatja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

87/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a Karcag belterületi 7329 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testülete) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) és e) pontjaiban, a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 107. §-ában, továbbá a Karcag Városi 

Önkormányzat Képviselő-testületének a Karcag Városi Önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 23/2012. (X. 16.) önkormányzati rendelet 13. § (2) 

bekezdése alapján az alábbiak szerint dönt: 

 

1. Karcag Városi Önkormányzat (a továbbiakban: Eladó) eladja, a Fátyolüveg Gyártó és 

Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 5300 Karcag, 7295/2 hrsz., 

cégjegyzékszáma: 16-09-004724, adószáma: 11503648-2-16, statisztikai számjel: 

11503648-2313-113-16 képviseli: Gál András ügyvezető, a továbbiakban: Vevő) adásvétel 

jogcímén megvásárolja a 2. pontban meghatározott ingatlant.  

2. Az ingatlan adatai és eladási ára: 

a) Helye: Karcag, belterület 

Helyrajzi szám: 7329  

Megnevezése: kivett földgázkút  

Alapterülete: 329 m²  

Az ingatlan per-, teher- és igénymentes.  

Eladási ár: bruttó 200.000 Ft 
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3. Fizetési feltétel: 

Az adásvételi szerződés aláírását követő 5 napon belül Vevő köteles Eladó részére a 2. 

pontban meghatározott ingatlan vételárát, összesen bruttó 200.000 Ft, azaz bruttó 

Kettőszázezer Ft összeget egyösszegben megfizetni az Eladó költségvetési számlájára.  

4. Egyéb feltétel: 

- Vevőt terheli az adásvételi szerződés elkészíttetésének költsége, valamint a változás 

földhivatali átvezetésnek költsége. 

- Vevő az ingatlant megtekintett állapotban vásárolja meg. 

- A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 14. § (4) bekezdése alapján a 

Magyar Államot elővásárlási jog nem illeti meg. 

- Az ingatlan üzemeltetéséhez esetlegesen szükséges hatósági engedélyek beszerzése, átírása 

a vevő kötelezettsége. 

5. A Képviselő-testület felhatalmazza a Karcag Városi Önkormányzat Polgármesterét, hogy 

az 1. pontban meghatározott Vevővel, a 2. pontban meghatározott ingatlanra vonatkozó 

adásvételi szerződést aláírja. 

6. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére. 

Felelős: Rózsa Sándor jegyző 

Határidő: 2024. május 31. 

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Jegyzői Iroda, helyben  

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, Szervezési Csoport, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

7. Karcagi Polgármesteri Hivatal dr. Kovács László Iván, kamarai jogtanácsos, helyben 

8. Fátyolüveg Kft. 5300 Karcag, 7295/2 hrsz. (vagyongazdálkodási ügyintéző által) 

 

17. napirendi pont: Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtására 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a napirend 17 jelentést 

tartalmaz.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy bármelyikkel kapcsolatban van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása, javaslata? 

 

Kérdés, hozzászólás, illetve javaslat nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és tájékoztatta a Képviselő-

testület tagjait, hogy a 17 jelentésről egy határozatban hoz döntést a Képviselő-testület. Kérte, 

hogy aki támogatja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

88/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

szóló jelentéseket megtárgyalta és azokat elfogadja. 
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Hatályban tartja: 

1. a 15/2024. (I.31.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag város állatorvosi ügyeletének 

megszervezéséről szóló 305/2019. (XII.19.) „kt.” sz. határozat módosításáról –, 

Határidő: 2024. december 31. 

 

2. a 12/2024. (I.31.) „kt.” sz. határozatot – az egyes külterületi termőföldeknek a Karcagi 

Nagykun Vadásztársaság részére történő haszonbérbe adásáról szóló 61/2015. (III.26.) 

„kt.” sz. határozat módosításáról –, 

Határidő: 2035. március 31. 

 

3. a 13/2024. (I.31.) „kt.” sz. határozatot – az egyes termőföldeknek a Karcagi Nagykun 

Vadásztársaság részére történő haszonbérbe adásáról szóló 62/2015. (III.26.) „kt.” sz. 

határozat módosításáról –, 

Határidő: 2035. március 31. 

 

4. a 229/2023. (XI.30.) „kt.” sz. határozatot – az egyes haszonbérbe adott termőföldek 2024. 

évi haszonbérleti díjának mértékéről –, 

Határidő: 2024. december 31. 

 

5. a 249/2023. (XII.14.) „kt.” sz. határozatot – „A legszebb konyhakertek” - Magyarország 

legszebb konyhakertjei országos programhoz való csatlakozásról –, 

Határidő: 2024. december 31. 

 

6. a 14/2024. (I.31.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag, külterület 0699/9 hrsz-ú ingatlan 

Laboncz Sándor részére történő részbeni haszonbérbe adásáról szóló 43/2018. (II.22.) „kt.” 

sz határozat módosításáról –, 

Határidő: 2027. december 31. 

 

7. a 16/2024. (I.31.) „kt.” sz. határozatot – az egyes ingatlanok művelésére vonatkozó 

szerződés megkötéséről –, 

Határidő: 2024. december 31. 

 

8. a 86/2017. (III.30.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag, Kálvin utca 1. fsz. 1. alatti 

önkormányzati bérlakás Rácz Béláné részére történő bérbeadásáról –, 

Határidő: 2026. március 31. 

 

9. a 164/2019. (VI.27.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag, Kertész József utca 5. 2. lph. 1. em. 

5. alatti önkormányzati bérlakás bérbeadásáról –, 

Határidő: 2025. március 31. 

 

10. a 30/2021. (II.24.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag, Kisújszállási út 47. szám alatt található 

5. számú önkormányzati bérlakás bérbeadásáról –, 

Határidő: 2024. október 31. 

 

11. a 66/2022. (III.21.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag, Széchenyi István sugárút 83. A. épület 

fsz. 4. alatti önkormányzati bérlakásra vonatkozóan tartalékbérlő kijelöléséről –, 

Határidő: 2025. március 31. 

 

 

Hatályon kívül helyezi: 

12. a 306/2018. (XI.29.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag, Kórház utca 23. 1. em. 5. alatt 

található önkormányzati bérlakás Oláh Ferenc részére történő bérbeadásáról –, 
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13. a 247/2020. (XII.08.) „kt.” sz. határozatot – a Karcag, Széchenyi István sugárút 45. szám 

alatt található 77 m2 alapterületű önkormányzati bérlakás bérbeadásáról –, 

 

14. a 221/2022. (XI.24.) „kt.” sz. határozatot – az egyes haszonbérbe adott termőföldek 2023. 

évi haszonbérleti díjának mértékéről –, 

 

15. a 257/2022. (XII.15.) „kt.” sz. határozatot – „A legszebb konyhakertek” - Magyarország 

legszebb konyhakertjei országos programhoz való csatlakozásról –, 

 

16. a 365/2003. (X.28.) „kt.” sz. határozatot – a 0453/5, 0456/2, 0560/14, 0694, 0699/9 hrsz-ú 

külterületi földterületek haszonbérbe adásáról –, 

 

17. a 305/2008. (VI.26.) „kt.” sz. határozatot – a 0453/5, 0456/2, 0560/14, 0694, 0699/9 hrsz-

ú külterületi földterületek haszonbérbe adásáról szóló 365/2003. (X. 28.) „kt.” számú 

határozat módosításáról –, 

 

18. a 480/2008. (XI.27.) „kt.” sz. határozatot – a 0453/5, 0456/2, 0560/14, 0694, 0699/9 hrsz-

ú külterületi földterületek haszonbérbe adásáról szóló 365/2003. (X.28.) „kt.” sz. határozat 

módosításáról –, 

 

19. a 531/2008. (XII.18.) „kt.” sz. határozatot – a 0453/5, 0456/2, 0560/14, 0694, 0699/9 hrsz-

ú külterületi földterületek haszonbérbe adásáról szóló 365/2003. (X.28.) „kt.” számú 

határozat módosításáról –, 

 

20. a 346/2018. (XII.20.) „kt.” sz. határozatot – a 0453/5, 0456/2, 0560/14, 0694, 0699/9 hrsz‑ú 

külterületi földterület haszonbérbe adásáról szóló 365/2003. (X.28.) „kt.” sz. határozat 

módosításáról –, 

 

21. a 250/2019. (X.30.) „kt.” sz. határozatot – a 0453/5, 0456/2, 0560/14, 0694, 0699/9 hrsz-ú 

külterületi földterület haszonbérbe adásáról szóló 365/2003. (X.28.) „kt.” sz. határozat 

módosításáról –, 

 

22. a 15/2013. (I.31.) „kt.” sz. határozatot – a 02290 hrsz-ú csatorna használatba történő 

átadása Horváthné Farkas Adrienne részére –, 

 

23. a 79/2017. (III.30.) „kt.” sz. határozatot – a 02290 hrsz-ú csatorna használatba történő 

átadása Horváthné Farkas Adrienne részére szóló 15/2013. (I.31.) „kt.” sz. határozat 

módosításáról –, 

 

Erről értesülnek: 

1) Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2) Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

3) Karcagi Polgármesteri Hivatal Jegyzői Iroda, helyben 

4) Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, helyben 

5) Karcagi Polgármesteri Hivatal Igazgatási és Szociális Iroda, helyben 

 

Szepesi Tibor polgármester: Bejelentette, hogy a 18. és 19. napirendi pont tárgyalásánál zárt 

ülést rendel el.  

 

Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az Mötv. 46. § (3) bekezdése értelmében zárt ülésen a 

képviselő-testület tagjai, a nem képviselő-testület tagjai közül választott alpolgármester, jegyző, 

aljegyző, továbbá meghívása esetén az érintett és a szakértő vehetnek részt.  
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Megkérte a meghívottakat és a vendégeket, hogy a zárt ülés időtartamára a tanácskozótermet 

legyenek szívesek elhagyni!  

 

Az ügyben érintett személyeknek, az adott napirend tárgyalásánál a hivatal ügyintézője szólni fog. 

 

Rátértek a zárt ülés napirendjének a megtárgyalására. 

 

– A zárt ülés anyagát külön jegyzőkönyv tartalmazza. – 

 

Szepesi Tibor polgármester: Bejelentette, hogy a Képviselő-testület nyílt ülés keretében folytatja 

munkáját. Rátértek a további napirendi pontok megtárgyalására. 

 

20. napirendi pont: Javaslat a „Helyi humán fejlesztések” című pályázaton való 

részvételre 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, hogy a Terület- és 

Településfejlesztési Operatív Program plusz keretében került kiírásra a helyi humán fejlesztések 

pályázata, amelyre célszerű pályázni, hiszen az előző TOP-os időszakban is részt vett az 

Önkormányzat hasonló pályázaton, amelyben a támogatási kérelem benyújtására kistérségi 

szinten van lehetőség. Javasolta, hogy a karcagi kistérség településeivel konzorciumi formában 

nyújtsanak be pályázatot, ahol a Karcag Városi Önkormányzat konzorciumvezetőként vesz részt. 

Hozzátette, hogy még további civil szervezeteket is be kell vonni a pályázatba, amelyet a 

konzorcium fog majd megszavazni és bevonni. Elmondta továbbá, hogy a projekt forrása 

kistérségi szinten maximum 150 millió Ft és ezt kell olyan programokra a 2025-2027-es 

megvalósítási időszakon belül felhasználni, amely a célcsoportnak, illetve a pályázati előírásoknak 

megfelelő. Mindenképpen javasolta a pályázati lehetőséget kihasználni és a kistérségi 

településekkel közös konzorciumi formában benyújtani ezt a pályázatot.  

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

Karcagi-Nagy Zoltán képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Karcagi-Nagy Zoltán képviselő, a Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság elnöke: Megköszönte a 

szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a Pénzügyi és Fejlesztési 

Bizottság a napirendet megtárgyalta. Hozzátette, hogy a tevékenységek megvalósításának 

fókuszában az adott területen élő hátrányos helyzetű csoportok, kiemelten a nők, a 

mélyszegénységben élők, romák, a fogyatékkal élő személyek, valamint gyermekek és idősek 

csoportja állnak. A napirendet a Bizottság támogatta és a Képviselő-testület részére is elfogadásra 

javasolja. Megköszönte a figyelmet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megemlítette, hogy a 

településre ebből az összegből lakosságarányos elosztás esetén közel 75 millió Ft érkezik ezeknek 

a programoknak a megvalósítására. 

 

Megkérdezte, hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta a határozat 

elfogadását. Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 10 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 
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101/2024. (IV.24.) „kt.” sz. határozat  

a „Helyi humán fejlesztések” című pályázaton való részvételről 

 

Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) a 

Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdésének b) és e-f) pontjában biztosított jogkörében 

eljárva, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 10. § (1) 

bekezdése alapján az alábbiak szerint dönt: 

 

1. Karcag Városi Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) „Karcagi kistérség humán 

fejlesztése” címmel pályázatot nyújt be 75 270 336 Ft vissza nem térítendő, 100 %-os 

támogatási intenzitású támogatás elnyerésére. A pályázat benyújtására a Terület- és 

Településfejlesztési Operatív Program Plusz keretében kiírt „Helyi humán fejlesztések” 

című TOP_Plusz-3.1.3-23 kódszámú pályázati felhívás alapján kerül sor. 

 

2. Az Önkormányzat kinyilatkozza, hogy nyertes pályázat esetén a támogatás összege, 

maximum 75 270 336 forint, a 2024. évi költségvetési rendelet módosításakor beépítésre 

kerül a tervezetbe. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a Karcag Városi Önkormányzat Polgármesterét, hogy 

a határozat 1. pontja szerinti pályázati eljárással kapcsolatos dokumentumokat, 

szerződéseket és azok esetleges szükséges módosításait aláírja. 

 

4. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 Felelős: Rózsa Sándor jegyző 

  Szabóné Bóka Réka irodavezető 

 Határidő: 2024. december 31. 

 

Erről értesülnek:  

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

3. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda 

 

 

Szepesi Tibor polgármester: Bejelentette, hogy a napirendi pontok megtárgyalásának a végére 

értek, a Képviselő-testület munkaterv szerint legközelebb 2024. május 30-án, csütörtökön 15 órai 

kezdettel tartja ülését. 

 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek napirendi ponti javaslata. 

 

A következő képviselő-testületi ülésre napirendi javaslat nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte a Képviselő-testület tagjainak, a Polgármesteri 

Hivatal munkatársainak, a jelenlévő vendégeknek a közreműködést és figyelmet, további szép 

napot kívánt mindenkinek és a képviselő-testületi ülést bezárta.  

 

K.m.f. 

 

 

 

  Szepesi Tibor      Rózsa Sándor 

  polgármester           jegyző 


